


V ob;ini Vodice je na predve;er praznika
dneva dr\avnosti potekala prireditev ob
novem vrtcu v Vodicah. Prireditev je bila
razdeljena na uradni in neuradni del.
Uradni del je bil slovesen in resnej[i, 
neuradni del pa vesel in zabaven, tako kot
je bilo to natanko pred [tirinajstimi leti.
|elje in priprave na samostojnost so bile
resne, vojna za samostojno Slovenijo je
bila resna, a konec je bil sre;en in vesel!

Prihod obiskovalcev prireditve so na
za;etku pozdravili zvoki godbe Vodice.
Nato je sledila pesem, ki je vzravnala
hrbte in obrnila pogled na slovensko 
zastavo, himna Slovenije, v izvedbi
Me[anega pevskega zbora Biser. 

Z uvodnimi besedami je prisotne nagovoril
vsem dobro znani glas povezovalca

Minilo je [tirinajst let...
Peter :ernivec

prireditve Jureta Se[ka. Ta je z zelo lepim
izborom besed na kratko povedal, zakaj
smo danes tukaj zbrani, nato pa je predal
besedo \upanu ob;ine Vodice Branetu
Podbor[ku, ;igar govor si lahko preberete
v nadaljevanju.  
Uradni del se je zaklju;il s [e eno pesmijo
MPEZ Biser Slovenec sem. Francka
Rozman in Tone Logar iz dru[tva 
upokojencev sta po pesmi do\iveto 
recitirala |elezno cesto, nato pa so se
pridru\ili [e ostali ;lani dru[tva 
upokojencev in zapeli pesmi Prelepa je
vodi[ka fara in Ljub’ca moja. Za upokojenci
so zopet zaigrali ;lani Godbe Vodice. Ko 
je ta prenehala igrati, je na oder stopil
gorenjski prvak in kandidat za dr\avno
prvenstvo v igranju harmonike Matja\
Kokalj in s svojim hitrostnim igranjem
harmonike navdu[il prav vse obiskovalce.
Sledil je nastop skupine treh mladih dek-

let z imenom Zapeljivke, ki so dokazale, da
je narodnozabavna glasba v Sloveniji
priljubljena tudi med mladimi. Obiskovalci
so nekaj ;asa [e posedali in se pogovarjali,
a ko se je mrak [e nekoliko spustil, so se

nekateri tudi malo zavrteli. V nadaljevanju
so za dobro vzdu[je poskrbeli [e Ansabel
Art, Ansambel Jurij in dru\ina harmonikarjev
Ferme.

Splo[na ocena prireditve je odli;na.
Besede povezovalca in govor \upana so
bile lepe, po[tene in povsem v sozvo;ju 
s tem pomembnim praznikom. Program
vseh nastopajo;ih je bil zanimiv in prijeten,
prav tako tudi sam prostor ob vrtcu. Edina
pripomba ne gre na organizacijo samo,
temve; na ljudi in njihovo neprisotnost.
{tevilo obiskovalcev je bilo namre; majhno,
kar se za tako prireditev ne spodobi!
O;itno so nekateri mnenja, da je med
desetdnevno vojno za Slovenijo padlo
premajhno [tevilo bomb in premajhno
[tevilo \rtev, da bi se bilo praznika vredno
spominjati. Ali pa mogo;e zato, ker v
vabilu ni pisalo, da bo po koncu prireditve
tudi pogostitev. Mogo;e pa se tudi motim!?

Minilo je 14 let, odkar je Slovenija postala samostojna dr\ava. 25. junija

1991 je takratna slovenska skup[;ina uresni;ila plebiscitno odlo;itev za

samostojno dr\avo. Sprejela je ustavni zakon za izvedbo temeljne ustavne

listine o samostojnosti in neodvisnosti Slovenije in deklaracijo o 

neodvisnosti, nova grb in zastava pa sta bila dolo;ena \e dan prej. S tem

se je formalno za;ela suverenost republike, ki so jo slovesno razglasili dan

pozneje, 26. junija, na Trgu republike v Ljubljani, vendar se je \e 27. junija

za;ela desetdnevna vojna za Slovenijo. Jugoslovanska vojska je dokon;no

zapustila na[o republiko 25. oktobra 1991.

Minilo je štirinajst let
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Minilo je štirinajst let

Da lahko danes praznujemo, ni nekaj

samoumevnega. Ni nekaj, kar bi pri[lo

;ez no;, brez truda in odrekanja. Da

lahko danes praznujemo, gre zahvala

dr\avljanom Republike Slovenije, ki so

modro in pravo;asno prepoznali zrelost

zgodovinskega trenutka. :as pred 14 leti

je bil izjemen zgodovinski trenutek, 

uresni;itev tiso;letnih sanj slovenskega

naroda, da izoblikuje lastno dr\avo in se

samostojno odlo;a o svoji usodi ter se

povezuje v mednarodno skupnost. S tem

sklepnim in odlo;ilnim dejanjem smo

dokazali, da smo vredni lastne dr\ave in

da lahko enakopravno sodelujemo 

v svetovnih gospodarskih in kulturnih

tokovih.

{tirinajst let ni dolga doba. Bila pa je

polna aktivnosti. Zaokro\a lok od 

razglasitve lastne dr\ave, prek 

mednarodnega priznanja, do vklju;itve

Slovenije v Evropsko unijo. Gotovo je

bilo minulo desetletje in pol polno

najrazli;nej[ih dogodkov na vseh

podro;jih, velikih in majhnih, ki so vsak

po svoje prispevali svoj dele\, da lahko

danes obele\ujemo ta dan kot prebivalci

Evropske unije. 

Slovenci smo staro in hkrati mlado 

ljudstvo, saj izviramo iz zgodnjega 

srednjega veka, mladosten pe;at pa nam

daje narodnoprebudni[ko gibanje 

devetnajstega stoletja. Med tema

mejnikoma le\i ve; kot tiso; let trajajo;a

vrzel, ki ni dovoljevala, da bi sredi tokov

in vrtincev nastajanja in prevrevanja

evropskih ljudstev v evropske narode 

v polni meri in enakopravno z drugimi

narodi razvijali svoje narodnostne

potenciale.

Pomembno odlo;itev so sprejeli na[i

narodni buditelji v 19. stoletju. Njihovo

sporo;ilo je bilo nedvoumno> razvoj 

lastnega jezika in kulture v duhu 

prihodnjega demokrati;nega so\itja

evropskih narodov. Pravzaprav smo \e

takrat bili v Evropi zaradi dejanj na[ih

kulturnikov, pesnikov in pisateljev, ne

pa zaradi politi;nih opredelitev.

Tudi zaradi zgodovinske odgovornosti 

do modrosti na[ih prednikov in zaradi

odgovornosti do na[ih zanamcev

moramo [e naprej hoditi po tej poti 

svobodne misli, so\itja in napredka.

Moramo jo dopolnjevati in tako 

prispevati tudi svoj lasten pe;at. Na tej

svoji poti pa ne smemo prezreti 

pozitivnih zgledov iz zgodovine drugih

evropskih narodov, ki imajo mnogo

dalj[o dr\avotvorno tradicijo. 

Tega, kar je dobro za nas in kaj ne, pa 

ne bomo prepoznali, ;e ne bomo ravnali

modro in enotno in ;e ne bomo vsaj v

odlo;ilnih trenutkih strnili svojih vrst in

pustili ob strani stvari, ki nas razdvajajo.

V odlo;ilnem zgodovinskem trenutku

smo znali prese;i nesoglasja in se

poenotiti. Bili smo kot eden. |elim si, da

bi tako ravnali na vseh nivojih, tudi

lokalnem.

V Ob;ini Vodice smo ta teden s ponosom

odprli nov vrtec, ki bo v veliki meri

pripomogel h kakovostni pred[olski

vzgoji. Vrtec je rezultat na[e enotnosti,

odlo;nosti, sodelovanja in

potrpe\ljivosti. Pred nami smo vseskozi

imeli jasen cilj, zato smo ga tudi dosegli.

:eprav gre za pridobitev, ki nedvomno

koristi vsem, pa ne moremo govoriti o

tem, da bi bilo delovanje vseh na[ih

ob;anov dobronamerno in 

konstruktivno. |al je tako v posameznih

ob;inah kakor tudi na ravni dr\ave

mogo;e najti posameznike oziroma

interesne skupine, ki s svojim 

delovanjem posku[ajo zanetiti 

nesoglasja med ob;ani in ob;ankami,

dr\avljani in dr\avljankami in katerim

uspehi in napredek niso pogodu. Tak[na

dejanja nikakor niso v ;ast tistim, ki se

jih poslu\ujejo, saj, ne le da [kodujejo

so\itju prebivalcev znotraj lokalne 

skupnosti, ampak prehajajo tudi na

dr\avno raven, od tam pa navzven v

Evropsko unijo.

Prebivalci Evropske unije smo v teh

dneh [e pogosteje kot sicer pri;e 

\ivahnim razpravam o prihodnosti na[e

[ir[e skupnosti. Te razprave so posledica

neuspele ratifikacije evropske ustave 

v nekaterih dr\avah in spodletelega

poskusa sprejetja novega evropskega

prora;una.

Menim, da so te te\ave prehodnega

zna;aja. Evropsko unijo sestavlja ve; 

kot 400 milijonov ljudi in utopi;no bi

bilo pri;akovati, da bi vse teklo gladko

in brez zapletov, [e zlasti zato, ker gre 

za veliko razli;nih narodov, ki imajo

povsem specifi;no zgodovino. Tudi

Evropska unija mora uvideti jasen cilj,

proti kateremu mora te\iti, hkrati pa

upo[tevati, da ta cilj ni v nasprotju s

pri;akovanji in vitalnimi interesi 

prebivalcev in prebivalk dr\av, ki jo 

sestavljajo. 

Dragi ob;ani in ob;anke

Prepri;an sem, da nam bo uspelo

prese;i nesoglasja in razhajanja, tako na

evropskem, dr\avnem in tudi ob;inskem

nivoju, in da bomo zmogli dovolj 

modrosti za uresni;itev na[ih skupnih

ciljev. Za zgled si vzemimo [tevilne

odlo;ilne dogodke v na[i zgodovini, 

[e posebej pa ;as pred 14. leti, ko smo

enotno in odlo;no, brez fige v \epu,

ponosno zakorakali po poti lastne

dr\ave.  Sloga, enotnost in sodelovanje

so temelji na[e mo;i in napredka!

Drage ob;anke in ob;ani. Ob dnevu

dr\avnosti vam iskreno ;estitam!

Ob;ina Vodice 
\upan Brane Podbor[ek

Spo[tovane ob;anke in ob;ani, dragi gostje!
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Uvodnik< 
Kar je na[e, [e ne pomeni, da je moje

Ob;inska uprava poro;a< 
Razpis [tipendij za [olsko leto
2005/2006, Redno letno vzdr\evanje
cest, Izrabljena motorna vozila  
“stara bremena”, Vzdr\evanje 
gozdnih poti

Glas mladih< 
Po;itni[ke kratko;asnice

Seja sveta< 18. redna seja

Ne prezrite< 
|e jeseni na Dobru[i obnovljen
zbirnik vode

Dru\bene dejavnosti<
Ob koncu [olskega leta

Dru[tva< 
Osvojen najvi[ji vrh Karavank,
Upokojenci na Smle[kem gradu

Intervju<
Odli;njaki vseh osem let

Kultura< 
Diplomski koncert  dveh flavtistk

{port<
Ebatt Utik dr\avni prvaki v inline 
hokeju, Poro;ilo o mojih 
kolesarskih poteh, Matic Grmek -
dr\avni prvak v metu \ogice

Vi spra[ujete, \upan in ob;inska
uprava odgovarjata

Zahvale / oglasi

Otro[ki koti;ek

Uradno odprtje vrtca
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Minilo je štirinajst let / Vsebina

V nadaljevanju si preberite [e,

kako pa so nekateri, ki so bili

na prireditvi, do\ivljali prve

dni vojne za Slovenijo. 

Ana Kern<

“Ko se je v Sloveniji za;ela nekajdnevna
vojna, se spomnim, da je imela osnovna
[ola Vodice izlet, ki je seveda odpadel.
Zjutraj sem se zbudila, dvignila rolete ter
pred oknom zagledala tankovsko cev. 
Zelo sem bila prestra[ena. Z dru\ino smo
nemudoma nabrali najnujnej[e obleke,
vodo in hrano ter odhiteli v klet. Pozneje
smo prek radia in televizije izvedeli, da so
bili tanki namenjeni na Brnik. Spet sem se
mo;no prestra[ila, ko so bombniki leteli
nad na[o hi[o in streljali na Brnik. Takrat
sem bila zelo besna na Beograd in na vse
tiste, ki so to zakuhali.”

Miran Zver<

“Bil sem aktivni udele\enec vojne v
Sloveniji. Na za;etku sem bil dva meseca
na stra\i v vojski. Takrat sva bila tam skupaj
s sedanjim \upanom Vodic, Branetom
Podbor[kom, nato pa sem bil deset dni 
v [tabu. Bil sem prisoten pri vseh huj[ih
dogodkih te vojne, ko so sestrelili na[
helikopter, bil sem v {entvidu pri
barikadah in drugje. Spomnim se tudi, da
smo imeli velike te\ave z oblekami, saj
smo imeli le uniforme JNA, ki pa nam v
tistem trenutku niso ve; dosti pomenile.
Zato smo si poiskali in nadeli slovenske.
{e danes sem vesel, da se je vse kon;alo
tako hitro in brez ve;jega [tevila \rtev.” 

Andrej :ernivec<
“Spomnim se, da sem se ravno peljal 
v slu\bo v Ljubljano, ko so me ustavili 
z avtomatskimi pu[kami oboro\eni vojaki.
Vse poti v Ljubljano so bile zastra\ene,
zato sem se vrnil domov. Na poti domov
sem razmi[ljal o tem, kaj se sploh dogaja.
Doma sem pri\gal radio in televizijo in
izvedel, da se je v Sloveniji za;ela vojna. 
Z dru\ino smo z najnujnej[imi stvarmi
odhiteli v klet.”

{tefka Bali\< 
“Ko je bila v Sloveniji vojna, sem bila [e
aktivna vzgojiteljica v vrtcu. Takrat sem
bila ravno na dopustu, in ko sem izvedela
kaj se dogaja, sem hitro odhitela v vrtec.
Vzgojiteljice smo otrokom na miren in
razumljiv na;in razlo\ile, kaj se dogaja in
da bodo verjetno vsak ;as zasli[ali alarm.
Ko se je to res zgodilo, smo tekli v klet,
kjer smo se nato z otroki pogovarjale in
jih mirile s pravljicami. Star[i so nas 
zaskrbljeni klicali po telefonu in ve;ina je
zelo hitro pri[la po svoje otroke in jih
odpeljala domov. Takrat me je resni;no
zelo skrbelo, predvsem za na[e male!”

Damjan Jagodic<
“V tistem ;asu sem bil kurir na motorju in
razna[al pozive za vojsko po domovih. To je
bila zelo zahtevna naloga, saj marsikdo poziva
ni hotel vzeti. Z motorjem sem bil tudi na
Brniku in se peljal tik ob tankih, ko je
nenadoma tank ustrelil in ubil dva avstrijska
novinarja. Spomnim se tudi bombnikov, ki
so bombardirali oddajnik na Krvavcu in se
nato obrnili [e proti Ljubljani.”
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Uvodnik

Javno ob;insko glasilo Kopitarjev glas je vpisano v razvid medijev

pri Ministrstvu za kulturo Republike Slovenije pod zaporedno

[tevilko 462.

Izdajatelj< Ob;ina Vodice, Kopitarjev trg 1, Vodice

Glasilo prejemajo vsa gospodinjstva v ob;ini brezpla;no.

Izhaja mese;no v 1420 izvodih.

Odgovorna urednica< Alenka Jereb

Tisk< Tiskarna Univerze, Stanislav Kubelj s.p.

Datum natisa< julij 2005

Naslov uredni[tva< Kopitarjev trg 1, 1217 Vodice

Elektronski naslov uredni[tva< kopitar.vodice@siol.net, Javno

ob;insko glasilo Kopitarjev glas na 

medmre\ju< www.vodice.si,

Slika na naslovnici< Robert Ho;evar

Ob koncu julija se po;asi vsi, tudi najbolj zagrizeni deloholiki, umirijo, ;e se le
da, upo;asnijo svoj delovni ritem in za;nejo razmi[ljati o dopustu. Misel na
dopust je toliko lep[a, ;e ve[, da se bo[ po kon;anem oddihu vrnil v varen
objem svojega doma. Glede na dogajanja v zadnjem ;asu pa se ;lovek
spra[uje, koliko mo\nosti imamo, da nas med na[o odsotnostjo ne obi[;ejo
nepridipravi. :eprav [e ni bil ;as dopustov, smo bili pred kratkim pri;e
dvakratnemu ropu v vrtcu, poskusu vloma v enega izmed lokalov in [olo. Kdo
so tisti, ki jim ni mar na[a skupna lastnina, in kak[no ciljno skupino si izbirajo?
So to ljudje, ki nujno potrebujejo denar za svoje pre\ivetje? Ti gotovo ne, saj
lahko po[ten ;lovek na svojo stisko opozori na druga;en na;in. So to tisti, ki
mislijo, da je vse na[e tudi moje? Koga bodo s tem o[kodovali? Vse nas, ki
polnimo skupno ob;insko blagajno in si prizadevamo za na[o skupno dobrobit.
V;asih so si roparji ogledovali predvsem tiste, za katere so menili, da imajo
ve; pod palcem, da bo izplen ;im ve;ji, danes pa ni varen nih;e. Izbirajo si
tako premo\ne posameznike kot tudi nemo;ne ciljne skupine. Glede na vse
povedano se ;lovek spra[uje, kak[ni ;asi [e prihajajo? Mar bomo prisiljeni vsi,
ne samo dru\bene in zasebne institucije, temve; tudi ob;ani, razmi[ljati 
o tem, kako se ;imbolj zavarovati pred temi obiskovalci. Bodo alarmne
naprave in varnostniki odslej stalna praksa na[ih domov? :e ne drugega, pa
bomo gotovo morali prositi koga od bli\njih, ki mu dobro zaupamo, da popazi
na na[o nepremi;nino, da bomo lahko brezskrbno u\ivali po;itni[ke dni.

Tudi mi smo bili aktivni. Posku[ali smo vam pripraviti zanimivo po;itni[ko
branje in vas seznaniti z dejavnostmi, ki so se odvijale na obmo;ju na[e
ob;ine. S prizori[;a pred vrtcem smo pripravili reporta\o o uradnem odprtju
vrtca in pogovor z ministrom za [olstvo Milanom Zverom ter poslancem
Mitjem Ljubelj[kom. :ez nekaj dni se je na istem prizori[;u odvijala tudi
slovesnost ob dnevu dr\avnosti. Preberite si izjave posameznikov, kako se spominjajo dni izpred [tirinajstih let, o pogledu na
dana[nja dogajanja pa je spregovoril tudi \upan Brane Podbor[ek. Ne prezrite strani ob;inske uprave. Seznanja nas s podalj[anim
rokom za odvoz odslu\enih vozil, vzdr\evalnimi deli na cestah in vodovodnem omre\ju, za dijake in [tudente pa bo gotovo najbolj 
zanimiv razpis za [tipendije. V rubriki Ne prezrite si preberite o podpisu pogodbe med ob;ino Vodice in Heliosovim skladom, ki je
prispeval 800.000 SIT za obnovo dobru[kega vodnjaka. Tako lahko \e septembra ob ob;inskem prazniku pri;akujemo njegovo odprtje.
Predstavljamo vam tudi sedem petnajstletnikov, ki jim je uspel veliki met - vseh osem let osnovne [ole so zaklju;ili z odli;nim uspehom.
Pretirana skromnost ni lepa ;ednost. Tega se dr\imo tudi mi, zato vam predstavljamo Matica Grmeka, dr\avnega prvaka v metu \ogice,
in ekipne dr\avne  prvake, to je inline hokejski klub Ebatt Utik. 

Pre\ivite prijetne dopustni[ke dni, mi pa bomo medtem spremljali dogodke na po;itni[kih kratko;asnicah ter dogajanja ob ob;inskem
prazniku. Glasilo bo iz[lo znova v mesecu septembru. Prijetno branje vam \elimo.

Alenka Jereb

Kar je na[e, [e ne pomeni, da je moje

Sporo;ilo bralcem

Odgovorna urednica si pridru\uje pravico do objave ali neob-

jave, kraj[anja, povzemanja ali 

delnega objavljanja nenaro;enih prispevkov v skladu s pros-

torskimi mo\nostmi. Izjema so 

odgovori in popravki objavljenih informacij, ki bi lahko prizadeli

posameznikovo pravico ali interes, kot to dolo;a zakon. Pisma

bralcev naj ne bodo dalj[a od ene tipkane strani oziroma naj

vsebujejo najve; 2000 ra;unalni[kih znakov. Disket in neobjavl-

jenih pisem ne vra;amo.

Vsi prispevki morajo biti opremljeni s polnim imenom in

naslovom odgovorne fizi;ne osebe 

(tudi v primeru institucij, organizacij, strank, dru[tev ipd.) ter po

mo\nosti s telefonsko [tevilko, na kateri je mogo;e preveriti

avtenti;nost avtorja.

Vse prispevke sprejemamo do dvajsetega v mesecu.
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Na podlagi Pravilnika o [tipendiranju v Ob;ini Vodice, ki je bil objavljen v Uradnem glasilu Ob;ine Vodice, [t. 4/03, 6/03 in 10/04, \upan Ob;ine Vodice objavlja

RAZPIS {TIPENDIJ ZA {OLSKO LETO
2005/2006

Razpis je namenjen vsem vajencem in dijakom, [tudentom visoko[olskih strokovnih in univerzitetnih programov, ki imajo stalno bivali[;e 
v Ob;ini Vodice in izpolnjujejo razpisne pogoje.

RAZPISNI POGOJI 

Na razpisu lahko sodelujejo prosilci, ki izpolnjujejo naslednje pogoje>
- so dr\avljani Republike Slovenije s stalnim bivali[;em v Ob;ini Vodice,
- ob vpisu v prvi letnik srednje [ole niso starej[i od 18 let oziroma ob vpisu v prvi letnik vi[je[olskega ali visoko[olskega izobra\evanja niso

starej[i od 26 let,
- ne prejemajo drugih [tipendij ter ostalih prejemkov, dolo;enih v 5. ;lenu Pravilnika o [tipendiranju v Ob;ini Vodice (Uradno glasilo Ob;ine

Vodice, [t. 4/03, 6/03 in 10/04 - v nadaljevanju pravilnik).

1. Vi[ina osnovne [tipendije zna[a 12 % zajam;ene pla;e. 

2. Pravico do ob;inske [tipendije lahko uveljavijo vajenci, dijaki in [tudentje (v nadaljevanju kandidati), pri katerih dohodek na dru\inskega
;lana v letu 2004 ne presega celoletnega zneska 230% zajam;ene pla;e v Republiki Sloveniji (1.473.880 SIT).

3. V primeru ve;jega [tevila prosilcev, ki izpolnjujejo razpisne pogoje, se pri dodelitvi [tipendije upo[tevajo dodatna merila>
- dohodek na dru\inskega ;lana,
- premo\enjsko stanje prosilca in njegove dru\ine,
- socialna ogro\enost in zdravstveno stanje prosilca in njegove dru\ine,
- u;ni uspeh v preteklem [olskem letu.

4. {tevilo [tipendij je omejeno z vi[ino sredstev ob;inskega prora;una.
Na podlagi posameznih vlog lahko \upan s sklepom odobri enkratne [tipendije posameznikom za [tudij v tujini. 
{tipendist ni upravi;en do [tipendije v ;asu absolventskega sta\a.
{tevilo razpisanih [tipendij> za dijake 25 in za [tudente 10.

5. Prosilci, ki \elijo pridobiti [tipendijo po tem razpisu, oddajo izpolnjen obrazec “Vloga za uveljavitev republi[ke [tipendije” za [olsko leto 2005/06. Obrazec je
mogo;e kupiti v knjigarnah (DZS - Obr. 1,51) ali natisniti z interneta, kjer je objavljen na spletni strani Zavoda Republike Slovenije za zaposlovanje (www.ess.gov.si).
Vlogo morajo kandidati izpolniti v skladu s prilo\enim navodilom, ki je njen sestavni del. Vlogi je potrebno prilo\iti<
- originalno potrdilo o vpisu za [olsko leto 2005/06 za kandidata in kopije potrdil o vpisu za [olsko leto 2005/06 za druge dru\inske ;lane, ki imajo status dijaka,

vajenca ali [tudenta,
- potrdilo o stalnem prebivali[;u v Ob;ini Vodice, 
- potrdilo o premo\enjskem stanju kandidata,
- dokazila o bruto dohodkih in osebnih prejemkih v letu 2004, ugotovljenih v odlo;bah o odmeri dohodnine star[ev ali skrbnikov ter drugih dru\inskih
;lanov kandidatov, ki so bili dol\ni vlo\iti napovedi za odmero dohodnine, v odlo;bah o odmeri davka od dohodkov iz dejavnosti in dokazila o
neobdav;ljivih dohodkih in osebnih prejemkih. V dohodek kandidatove dru\ine se v[tevajo tudi pokojnine in nadomestila v skladu s predpisi o poko-
jninskem in invalidskem zavarovanju, pre\ivnine ter osebni prejemki in katastrski dohodek, ne glede na to, ali je zavezanec za pla;evanje dohodnine.
Predlo\iti je potrebno tudi dokazila o prejemkih od ob;asnih in za;asnih del dijakov in [tudentov, izpla;anih preko poobla[;enih agencij, ki presegajo 51% povpre;ne
letne pla;e zaposlenih v RS (1.549.584), 
- sklep ali odlo;bo ustrezne komisije v primeru kandidata ali dru\inskega ;lana s posebnimi potrebami, oziroma izvid ali odlo;bo ustrezne komisije v primeru
te\je funkcionalne prizadetosti kandidata,
- kopijo spri;evala oziroma potrdilo o opravljenih izpitih v preteklem letu,
- [tevilko osebnega ra;una kandidata.

6. Kandidati, ki \elijo pridobiti [tipendijo po razpisnih pogojih, oddajo svoje vloge z dokazili osebno ali priporo;eno po[ljejo na naslov< Ob;ina
Vodice, Kopitarjev trg 1, 1217 Vodice. 

7. Vlogo z dokazili lahko kandidati vlo\ijo od objave razpisa dalje. Zadnji rok za oddajo vlog je za vajence in dijake 10. september 2005, za
[tudente pa 10. oktober 2005. Roki veljajo tudi za stare [tipendiste! 

8. :e do dne izteka razpisnega roka dohodninske odlo;be [e niso izdane, je potrebno vlogo vlo\iti najpozneje do izteka roka in jo po prejemu
odlo;b nemudoma dopolniti! 

Vloge za dodelitev [tipendije, ki jih oddajo kandidati po razpisnem roku, se [tejejo za zamujene in se ne obravnavajo, razen v primerih>
- ko kandidat zamudi rok iz opravi;ljivih zdravstvenih razlogov,
- ko se kandidat naknadno vpi[e,
- kadar kandidat do izteka razpisnega roka [e ne prejme obvestila o negativni re[itvi vloge za druge vrste [tipendij in posojil.
V teh primerih mora kandidat vlogo z dokazili oddati najpozneje 15 dni po nastopu oziroma prenehanju omenjenih razlogov.

9. Pravica do [tipendije se dodeljuje z namenom uspe[nega zaklju;ka [olanja. :e namen ni izpolnjen, [tipendist ni upravi;en do [tipendije, dokler letnika ne kon;a.
{tipendijo mora vrniti v primerih, ko je [tipendijo pridobil na podlagi neresni;nih podatkov ali ni sporo;il sprememb iz 13. ;lena Pravilnika, ki vplivajo na pridobitev
ali ukinitev pravice do [tipendije.

Za dodatne informacije pokli;ite na tel> 01/ 833 26 18 (Lilijana Djerkovi;).

{tevilka> 152-06-001/05-001 |upan Ob;ine Vodice
Datum> 10.07.2005 Brane Podbor[ek, univ.dipl.ekon. 

Ob;inska uprava poro;a 
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Ob;inska uprava poro;a

Bli\a se 9. september in s tem ob;inski
praznik ob;ine Vodice. Tudi letos se bomo
potrudili, da bodo prireditve [e bolj
slovesne in zanimive ter obiskane v [e
ve;jem [tevilu kot prej[nja leta. 
Proslava s podelitvijo ob;inskih priznanj
bo v petek, 9. septembra.

Redno letno vzdr\evanje cest je letos bolj
zahtevno kot pretekla leta. Zmrzal in sneg
ob koncu zime sta mo;no na;ela nekatere
slab[e ceste. Zato so bila dela v prvi fazi
osredoto;ena na nujne zadev, kot so
krpanje in saniranje udarnih jam in krpanje
bolj po[kodovanih delov cesti[;a. Veliko
dela je bilo opravljenega tudi s ko[njo
trave ob cestah in okoli odsevnikov ter
krpanjem lukenj na makadamskih poteh.

Druga faza rednega letnega vzdr\evanja
cest se bo nadaljevala jeseni z nasipanjem
makadamskih cest, drugo ko[njo,
;i[;enjem obcestnih jarkov, rezanjem
grmovja in ;i[;enjem cest, plo;nikov ter
meteornih ja[kov. Krpanje se bo izvajalo
tudi v okviru druge faze, seveda pa je
obseg del odvisen od preostanka
razpolo\ljivih sredstev. Vedno ve;ji
stro[ek pri vzdr\evanju cest in opreme 
pa postaja postavljanje podrtih, uni;enih,
ukrivljenih in ukradenih prometnih
znakov. Za vandale so zanimive predvsem
omejitve hitrosti, ki jih uporabljajo za
praznovanje razli;nih obletnic. 
Naj omenim, da je cena enostavnega
prometnega znaka okoli 35.000 SIT. 
Vedno ve; pa je tudi okvar na vodovodnem
omre\ju, kjer stare cevi pokajo pod cestami,
obremenjenimi s prometom. V tak[nih
primerih je potrebno rezanje asfalta,
sanacija napake in ponovno asfaltiranje.

Vzdr\evalna dela na cestah so specifi;na.
Krpanje udarnih jam in asfaltiranje
manj[ih delov cesti[;a ni trajna re[itev,
ampak zdr\i le nekaj let. Ve;ji posegi pa
so veliko dra\ji in zamudni tudi zaradi
projektov, iskanja soglasij in slu\nosti, ki
so nujni za kakovostno sanacijo cesti[;a. 

V leto[njem letu smo \e zaklju;ili z rednim
letnim vzdr\evanjem gozdnih cest. S sredstvi,
ki smo jih imeli na voljo, smo poleg cest,
ki jih redno urejamo, uredili tudi vlake 
(za spravljanje hlodov k cesti). Po gozdnih
cestah je bilo nasutih 170 m3 gramoza in
opravljenih ve; kot sto strojnih ur.
Najte\ja dela so bila ;i[;enje bre\in 
z motorno \ago in odstranjevanje
mote;ega in nevarnega drevja ob cestah.
Urejanje meteornih objektov je na
makadamskih cestah specifi;no in za
varnost zelo pomembno. Ob ve;jih nalivih
je zama[itev dra\nikov oz. odto;nih jarkov
in cevi neizogibna. Ob ve;jih nalivih se
zaradi nanosov peska in kamenja hitro
zama[ijo dra\niki in cevi, kar v huj[ih
primerih lahko pripelje do neprevoznosti
gozdnih cest z osebnimi avtomobili. Poleg
te\jih del na gozdnih cestah so se uredile
udarne jame, na potrebnih delih so bili
vgrajeni odto;ni jarki in utrdile so se
bankine. 

Letos smo uredili gozdno cesto Selo -
Ra[ica, ki je zaradi velike obremenjenosti
potrebna vsakoletnega vzdr\evanja.
Uredile so se [e gozdne ceste Jegri[e,
Skaru;na - za Mlako, Vojsko in cesta
Vodice - Voglje. Ob tem nam je uspelo
letos urediti [e gozdno pot (vlako) 
v {inkovem Turnu.

Janez Ziherl

Redno letno
vzdr\evanje

cest

Ob;ani ste v pomladanski ;istilni akciji
pokazali veliko skrb za varovanje okolja.
Kljub temeljitemu ;i[;enju celotne ob;ine,
se [e vedno najdejo kraji, kjer se nahajajo
razli;ni odpadki. Tokratni poziv ob;anom
se nana[a na izrabljena vozila, ki nimajo
lastnika oziroma ga ni mo\no najti.

Ob;ina Vodice je v sodelovanju 
z Ministrstvom za okolje in prostor 
v preteklosti brezpla;no odstranila kar 
25 avtomobilov razli;nih znamk in letnikov,
ki so le\ali po gozdovih in dvori[;ih ali pa
kar ob cestah. V Kopitarjevem glasu smo
\e objavili konec akcije odstranjevanja
izrabljenih motornih vozil. Na podlagi
opravljenih analiz pa so se na Ministrstvu
odlo;ili rok podalj[ati vse do 31. marca
2006. Tako je do nadaljnega mo\no  
brezpla;no odstraniti nevozna vozila,
katerih zadnji lastnik ni znan. Ob;ane 
tudi pozivamo, da naj sporo;ijo lokacije
vozil, ki se nahajajo po gozdovih, jamah
ali drugih neprimernih krajih. 

:e \elite avto brezpla;no odpeljati in 
ga ekolo[ko reciklirati, sporo;ite to na
Ob;ino Vodice (tel.> (01)-8332-615).

S predelavo in ponovno uporabo \e
odslu\enih materialov bomo znatno
prispevali k bolj ;istemu okolju, ki ga
avtomobili v svojem celotnem \ivljenjskem
krogu mo;no obremenjujejo, zato vas
pozivamo, da se nam v na[ih prizadevanjih
pridru\ite.

Bli\a se ob;inski praznik
Janja Zalokar

Vzdr\evanje
gozdnih poti

Janez Ziherl

Izrabljena
motorna

vozila  
“stara bremena”

Janez Ziherl

{portne in kulturne prireditve se bodo
za;ele \e v zadnjih dneh meseca avgusta
in se nadaljevale v septembru.

Posebej veliko [tevilo obiskovalcev pa
pri;akujemo na koncertu za mlade v
petek, 16. septembra, na katerem bo
nastopila skupina Dan D, in v soboto, 
17. septembra, na veselici s skupino
Atomik Harmonik.
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Sedaj smo \e krepko zakorakali v
po;itni[ki ;as. Kot bi mignil, sta minila
dva tedna in z njima tudi \e tri po;itni[ke
kratko;asnice. V prvem tednu so lahko
najmlaj[i spoznavali De\elo pravljic. 
Z animatorko Anjo Banko so obiskali
pal;ka Svita, mu zgradili pravo pravlji;no
de\elo in se nau;ili nekaj zanimivih
plesov. 
Hkrati so starej[i otroci (od 6 do 14 let)
“pilili” svoje znanje v  nogometu. Pod 
vodstvom trenerja Marka Winterleitnerja
in Jake Ihbeisheha so pridno brcali \ogo.
Svoje pridobljeno znanje so na koncu
lahko pokazali na pravem turnirju, ki pa je
zaradi slabega vremena potekal v Osnovni
[oli Vodice. 
Prav vreme je bilo tisto, ki nam je zagodlo
v drugem tednu po;itnic. Na Skaru;ni je
potekala kratko;asnica Pleme plahih 
jerebic. Zaradi vremena so se morali 
otroci dvakrat preseliti v skaru[ko 
dvorano. Vendar to ni oviralo malih
nadobudne\ev pri u\ivanju. Skozi teden so
pripravili kraj[i plesno pevski program, ki
so ga v ;etrtek popoldan ob zaklju;ku
kratko;asnice predstavili star[em. 
Mimo je slaba ;etrtina delavnic. Do 
sedaj se jih je udele\ilo \e 41 otrok. 
Vsi udele\enci so v spomin prejeli tudi
skupinsko fotografijo. A ;as te;e in ni; 
ne re;e. :aka nas [e deset kratko;asnic,
tako da nam dolg;as ne bo.

Po;itni[ki pozdrav!

Katarina Banko,
Delovna skupina za ustanovitev Mladinskega centra Vodice

Po;itni[ke kratko;asnice
Glas mladih / Seja sveta

SVETNIKI NA PO:ITNICE 
S SOGLASJEM

Na zadnji seji pred poletnimi
po;itnicami se je na dnevnem
redu zna[lo kar petnajst to;k, 
s katerimi so se svetniki
spopadali pribli\no poltretjo
uro. Ve;ina sklepov je bila
potrjena soglasno. Najve; ;asa
so posvetili Operativnemu 
programu odvajanja in ;i[;enja
komunalnih odpadnih in
padavinskih voda ter Odloku 
o spremembi odloka o
prora;unu ob;ine Vodice za
leto 2005.

V uvodu smo sli[ali predstavitev 
dr\avnega operativnega programa, 
v okviru katerega je bila opravljena
razdelitev na [tiri ve;je naselbinske
celote>
- Vodice<
- Bukovica, Utik, Koseze< 
- Repnje, Dobru[a< 
- Skaru;na, Polje, Vojsko. 
Vsa ta obmo;ja naj bi ustrezno opremili 
z javno kanalizacijo in komunalno ;istilno
napravo do leta 2015 oziroma 2017. Ob;ina
Vodice na;rtuje opremljenost teh obmo;ij
do leta 2012, temu bi sledil petletni 
premor, nato pa bi zagotovili javno 
kanalizacijo tudi ostalim naseljem oz.
delom naselij. To so Selo, Vesca, Zapoge,
Dornice, Torovo, {inkov Turn in Povodje.
Nalo\be za omenjeni program se bodo
;rpale iz ob;inskega, dr\avnega prora;una
in iz \epov ob;anov. Trenutno ceno bo
potrebno popraviti in jo pribli\ati
ekonomsko postavljenim cenam. |upan
Brane Podbor[ek je poudaril, da obstaja
vrsta sprememb, ki bi lahko vplivale na 
ta program, ki ga nujno potrebujejo za 
pridobivanje javnih dr\avnih sredstev.
Program je bil obravnavan [e na odboru
za komunalo, soglasno pa je bil sprejet

Alenka Jereb

18. redna
seja

8.7.2005
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Seja sveta

tudi s strani svetnikov. 
V nadaljevanju so svetniki opravili prvo
branje Odloka o nadomestilu za uporabo
stavbnih zemlji[;. Spremembe so nastale
zaradi uskladitve ob;inskega odloka z
dolo;ili sprememb Zakona o graditvi
objektov in upo[tevanja vseh 
sprejemljivih pripomb ob;anov, ki so jih
posredovali od julija 2003. Spremembe so
nastale predvsem pri odmeri pla;evanja
NUSZ. Ta se ne pla;uje za nezazidana
stavbna zemlji[;a na obmo;jih, kjer se 
z ob;inskim odlokom sprejeti za;asni
ukrepi za zavarovanje prostora, za 
nezazidana zemlji[;a, ki ne izpolnjujejo
pogojev za dolo;itev gradbenih parcel po
veljavnih ob;inskih odlokih, za objekte, 
ki so razgla[eni kot kulturni spomenik
nacionalnega pomena, in v vi[ini 50% za
objekte, ki so razgla[eni kot kulturni
spomenik ob;inskega pomena. Svetniki 
so odlok v prvem branju sprejeli soglasno,
nato pa tudi Odlok o spremembi odloka 
o prora;unu za leto 2005. Tu je najve;
sprememb nastalo na postavkah takse in
pristojbine, transfernih prihodkov, kjer
Ministrstvo za [olstvo in [port sofinancira
igri[;a ob [oli v prvi fazi izgradnje, na
postavki cestnih dejavnosti, kjer je 
prioriteta ureditev ceste Koseze - {inkov
Turn ter ureditev hodnika za pe[ce, 
prehoda, avtobusne postaje ter vgraditev
omejevalnikov hitrosti na Vojskem.
Spremembe so nastale tudi na postavki
ob;inske zgradbe, kjer bodo preuredili
mansardne prostore v ob;inski zgradbi 
v Utiku za namen komunalnega podjetja.
Pri postavki vodooskrba je ve; sredstev
namenjenih prenovi vodnjaka na Dobru[i
in urejanju javne razsvetljave po naseljih.
|upan je opozoril, da potekajo tudi 
pogajanja o prehodih za pe[ce na
Kamni[ki in Brni[ki cesti ter cesti v
Zapogah, ki pa jih o;itno ne bo mogo;e
uresni;iti v leto[njem letu. Soglasno in
celo brez razprave je bil sprejet tudi
osnutek odloka o gospodarski javni slu\bi
zbiranja in prevoza komunalnih odpadkov
v prvem branju. Odlok je potrebno 
sprejeti, ker Ob;ina Vodice nima ve; 
pravice odlagati odpadkov na deponijo
Barje. Sklenitev pogodbe o odlaganju pa 
je te\avna, ker je Ob;ina Vodice v 
preteklosti prodala svoj dele\ v Holdingu
Ljubljana. Po hitrem postopku so bile
sprejete tudi dopolnitve Statuta Ob;ine
Vodice, ki so bile potrebne zaradi
ustanovitve medob;inskega in[pektorata.
Nekoliko dlje so se svetniki zadr\ali v
razpravi o Pravilniku o povra;ilih za 
priklop na vodovodno in kanalizacijsko

omre\je. Stari pravilnik je bil preve;
nedore;en, zaradi ;esar je pri[lo do 
[tevilnih prito\b. Kot je bilo sli[ati, je cena
povra;il bistveno prenizka, zato mora
ob;ina kriti razliko iz prora;una. Kot je
poudaril \upan, je prav, da se zavedamo,
da povpre;en priklju;ek na kanalizacijsko
omre\je stane 600.000 tolarjev, medtem
ko uporabnik pla;a le polovico. Preostali
del bremena ob priklju;itvi nosi ob;ina.
Razprava se je odvijala tudi okoli hi[nih
;rpali[;, ki jih je v izjemnih primerih
potrebno namestiti. Te stro[ke (kot tudi
stro[ke za kon;no zunanjo ureditev
zemlji[;a) nosi uporabnik. Svetniki so
sprejeli tudi ta pravilnik. Obravnavali so
[e tri vloge ob;anov za oprostitev oziroma
obro;no pla;evanje pla;ila povra;ila za
priklop na kanalizacijsko omre\je. Vse
vloge so bile pomanjkljive in zato 
zavrnjene. Bolj uspe[no se je odvijala
obravnava sklepov za promet z
nepremi;ninami. V Pravilniku o enkratni
denarni pomo;i za novorojence so 
soglasno sprejeli popravek o vi[ini 50.000
tolarjev bruto za vsakega otroka.
Predstavljeno je bilo tudi poro;ilo o
predvidenih aktivnostih na podro;ju 
delovanja JP Komunala Vodice, ki ga je
podal vr[ilec dol\nosti direktorja Damjan
Stanonik. Trenutno so bila pridobljena 
vsa ustrezna dovoljenja, podjetje je
vpisano v sodni register, potrebno pa bo
opraviti [e celotne cenitve vodovodnega
omre\je ter opraviti prenos na komunalno
podjetje. Poleg direktorja so predvidene
tri zaposlitve> ra;unovodja, strokovnjaka
za podro;je vodovoda in kanalizacije ter
komunalnega delavca. Javno podjetje bo
za;elo z mesecem avgustom izdajati
polo\nice za porabo vode. Po zagotovilu
bo mo\no obveznosti poravnati tudi preko

trajnika. Svetniki so sprejeli sklep, da so
seznanjeni s predstavljenimi aktivnostmi
JP Komunala Vodice d.o.o. ter da 
navedene aktivnosti tudi soglasno v celoti
podpirajo. Svetovalec \upana Miran Sirc 
je predstavil vzroke, ki botrujejo
pove;anju [tevnine, ki se bo na podlagi
soglasnega sklepa svetnikov povi[ala iz
sedanjih 360 na 480 tolarjev.  
Med pobudami in predlogi je bilo sli[ati
vpra[anje o aktivnostih v komendski 
obrtni coni ter zajetnosti gradiva, ki so ga
svetniki dobili pred po;itnicami. |upan 
je vse prisotne obvestil, da je neuradno
izvedel, da je Ob;ina Komenda izvedla
ni;elne meritve vode in ugotovila, da ta
poleg pesticidov vsebuje tudi mineralna
olja. Zato je tudi na[a ob;ina pristopila 
k izvedbi biolo[kih in kemijskih meritev.
Po vsej verjetnosti je zaradi malomarnega
ravnanja izvajalcev obrtne cone na[a 
vrtina v Kuharjevem bor[tu izgubljena.
Tudi vgradnja prestrujnega ventila na
priklju;nem mestu napajalnega vodovoda
za cono na glavni povezovalni vodovod 
do Vodic ni bila izvedena. |upan je izrazil
veliko razo;aranje nad dejstvi, da v tem
primeru prevladuje \elja po ;im ve;jem
zaslu\ku. Sprejel je pobudo, da Ob;ina
Vodice od Ob;ine Komenda zahteva 
presojo o vplivu na okolje. Med svetniki 
je bilo sli[ati tudi razo;aranje nad dejstvi,
da je izginil zeleni pas, ki bi moral
varovati obstoje;o obrtno cono od 
ostalega okolja. 

Kljub obse\nemu sve\nju gradiva, ki so 
ga svetniki premleli na zadnji seji, so se
zadovoljni odpravili na zelo zaslu\en
dopust. 
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15. junija so v sejni sobi Helios v Dom\alah
\upani sedmih ob;in (Vodice, Dom\ale,
Morav;e, Bistrica ob Sotli, Nova Gorica,
Ajdov[;ina, {kocjan in Sveti Jurij ob
{;avnici) podpisali pogodbe s Poslovnim
sistemom Helios in Ministrstvom za okolje
in prostor, ki bodo sofinancirali izbrane
projekte. Od leta 1998 je omenjeni sklad
finan;no podprl obnovo 33 vodnjakov po
vsej Sloveniji. 

Sklad se financira iz dele\a prodaje okolju
prijaznih Heliosovih premazov.
Zanimanje je z leta v leto ve;je, zato je
imela strokovna komisija tudi letos
zahtevno delo. Prednost so imeli tisti 
projekti, katerih vodnjaki imajo posebno
prostorsko in etnolo[ko vrednost in
mo\nost vklju;itve v lokalno \ivljenje,
tako s turisti;nega kot tudi estetskega

vidika ureditve kraja, za kar je [e posebej
zaslu\na na[a mlada arhitektka Barbara
Rozman. Prednost so imeli tudi projekti 
z zasnovo vodne u;ne poti, ki naj bi jo
pripravili u;enci osnovne [ole. Letos je
sklad za obnovo vodnjakov namenil [tiri
milijone tolarjev, od tega najve;ji dele\
Ob;ini Vodice.

Pogodba, ki so jo podpisali \upan Brane
Podbor[ek ter \upani ostalih omenjenih
ob;in s predsednikom uprave Helios
Uro[em Slavincem in namestnikom
Ministra za okolje in prostor, predstavlja
zgledno sodelovanje in partnerstvo med
dr\avo in gospodarstvom ter lokalnimi
skupnostmi. Ob podpisu pogodbe je \upan
Brane Podbor[ek izrazil veliko zadovoljstvo
in hkrati priznal, da je bilo to za Ob;ino
Vodice prijetno presene;enje. Hkrati je

bila to potrditev dejstva, da uprava in
zunanji sodelavci ob;ine delajo kvalitetno.
“Omenjeni zbirnik je v slabem stanju, kljub
temu pa ga oblegajo ljudje, saj menijo, da
je voda v vodnjaku zdravilna. Prispevek v
znesku 800.000 tolarjev bo zato za na[o
ob;ino zelo dobrodo[el. Obnovili bomo
vodnjak in sku[ali postaviti mini va[ko
sredi[;e, kjer se bodo sre;evali ljudje.”
Izrabil je prilo\nost in pozval dr\avo, naj
ve; pozornosti nameni oskrbi prebivalstva
s pitno vodo ter pomaga ob;inam
vzpostaviti celovit vodovodni sistem. 

Z obnovitvenimi deli je na[a ob;ina za;ela
v za;etku julija, predvidoma pa naj bi jih
kon;ala septembra. Glavnino potrebnih
sredstev bo kljub pridobitvi zajetne
nepovratne pomo;i zagotovil ob;inski
prora;un, pri obnovitvenih delih pa bodo
sodelovali tudi krajani Dobru[e in Repenj
s svojim prostovoljnim delom, ki so 
(organizirani v okviru gradbenega odbora)
tudi prvi podali pobudo \upanu za 
revitalizacijo vodnega zbirnika. Tako lahko
pri;akujemo, da bodo prebivalci Dobru[e
ob ob;inskem prazniku bogatej[i za novo
pridobitev, ki bo ponovno zdru\evala ljudi
in jih z mislimi popeljala v tiste ;ase, ko
na na[em obmo;ju [e ni bilo zgrajenega
vodovodnega omre\ja.

Posebej razveseljivo je dejstvo, da se tako
lokalne skupnosti kot gospodarstvo in
dr\ava vedno bolj zavedajo, kako 
pomembna je voda kot najbolj dragocena
naravna \ivljenjska dobrina.Ob;ini Vodice
pa lahko ob tem podvigu (najbolj[a vloga
na razpisu) samo ;estitamo.

Ne prezrite

|e jeseni na
Dobru[i

obnovljen
zbirnik vode

Med leto[njimi izbranci
Heliosovega sklada za ohranjanje
;istih slovenskih voda tudi
zbirnik vode na Dobru[i

Izmed dvajsetih prispelih prijav je
bil na[ projekt najbolje ocenjen

Alenka Jereb
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Dru\bene dejavnosti / Dru[tva

Sredi junija, ko je bila vro;ina

najhuj[a, smo imeli ;lani {PD Gams

svoj drugi izlet, tokrat nas je pot

vodila na Stol. Zbralo se nas je

sedemnajst kondicijsko mo;nih

pohodnikov, ki smo komaj ;akali,

da se podamo na pot.

Z avtomobili smo se peljali do
Valvazorjevega doma pod Stolom in si s
tem pot precej olaj[ali. Nad domom se je
bohotil vrh, ki ni kazal podobe, da bi bila
nanj speljana kak[na pot. Odlo;eni 
osvojiti vrh smo se podali na pot. Ker ta
dan sonce ni pripekalo, smo hitro 
napredovali in pridobivali na vi[ini. Na
travnatih  pobo;jih smo se ve;krat ustavili
in u\ivali v ;udovitih razgledih. Drugi del
poti je nekoliko napornej[i, ker je pot res
strma in ne popusti vse do Pre[ernove
ko;e tik pod vrhom. Med potjo smo med
travo in skalami opazovali gorske cvetlice,
v nizkem letu pa so okrog nas kro\ile
kavke.

Vsi smo hodili dobro, nih;e ni zaostajal,
niti tisti junaki, ki so si na nahrbtnik
nalo\ili leseno klaftro, da potem v ko;i
lahko kurijo, kuhajo in pripravljajo okusen
;aj. Fantje, bravo! Skratka, do ko;e smo
pri[li skoraj v enem zamahu. Tu smo si
nekoliko odpo;ili, se preoblekli in 
nekoliko od\ejali, nato pa se podali [e na
deset minut oddaljeni vrh Stola (2236 m).
Ponosno smo stali na vrhu in se 
nastavljali na[im fotografom. Ta dan je bil
vrh kar mno\i;no obiskan, veliko jih pride
tudi z avstrijske strani, preko Celov[ke
ko;e.

Osvojen
najvi[ji vrh

Karavank
Vida Pirc

Stol stoji v osr;ju Karavank, zato je raz-
gled z njega ;udovit, v daljavi pa smo
zopet na[li tudi na[o {marno goro.

Vrnili smo se do ko;e in bili ponosni na
dose\en podvig. Dan se je \e prevesil v

drugo polovico, ko smo se le po;asi
odpravili v dolino. Med sestopom smo
imeli prilo\nost videti helikoptersko
re[evalno akcijo na vrhu Begunj[;ice.
Sicer pa nam pot ni delala nobenih te\av,
le vedno bolj vro;e je postajalo. 
Do Valvazorjevega doma smo pri[li v
predvidenem ;asu.

Ker smo vedeli, da nas v dolini ;aka slastna
malica, in ker so nas na to \e opozarjali
na[i la;ni \elodci, se s povratkom v
doma;i kraj nismo obotavljali. Na koncu
smo se raz[li z obljubo, da se zopet dobimo
na na[em naslednjem izletu.

Upokojenci dru[tva Bukovica-{inkov Turn
smo se 26. maja odpravili na grad
Smlednik. Iz Repenj je lepa pot in ves ;as
ozna;ena, tako da se ne more[ izgubiti. 
Ob gradu nam je gospa skuhala dobre
\gance in veliko obare. Odli;na hrana.
Ogledali smo si razvaline gradu, ki ga je
potres leta 1510 poru[il. Od gradu je lep
razgled na okolico.
Vzdu[je je bilo odli;no, le bolj malo nas 
je bilo. Seveda so se nekateri pripeljali 
po strmi poti kar z avtom. 

Upokojenci
na

Smle[kem
gradu

Tone Gosar

Veliko delo je kon;ano, poletni

dnevi so tu. Vsi, ki so sodelovali 

pri gradnji vrtca {kratek Svit, bodo

s skrbjo manj od[li na zaslu\ene

po;itnice. Dela in skrbi je bilo

veliko, ob koncu se slabe stvari

po;asi pozabljajo, ostanejo prijetni

spomini in nov vrtec. 

Ob koncu se \elimo zahvaliti vsem, ki ste
podprli na[a prizadevanja, spremljali
gradnjo, pomagali z nasveti, z nami delili
skrbi in se iskreno veselili.  
Posebej se zahvaljujemo star[em otrok,
vklju;enih v vrtec, za zaupanje in 
sodelovanje. Skupaj smo la\je dosegali
zastavljene cilje.

Veseli smo, ker so se [tevilni posamezniki
in podjetja odzvali na[im pro[njam in nam
pomagali, da je tudi na[e igri[;e nekaj
posebnega. Zato se zahvaljujemo Mihu
Gro[lju iz podjetja Domiles Vodice, ki je
izdelalo ;ofotalnik na igri[;u.  Hvala Jo\ku
Bergantu iz podjetja Regeneracija, 
avtoprevozni[tvu Mu[i;, Janezu Jerincu
oz. Zidarstvu Jerinc, Daretu {penku oz.
Mizarstvu {penko, Janezu Kranjcu oz.
Tesarstvu Kranjec, Lojzetu {tebetu,
Miranu Gubancu, Uro[u Bali\u, Janezu
Podgor[ku, Rudiju Jeraju, Jani in Jo\u
Ko\elj.

{e posebej se \elimo zahvaliti ob;inskim
svetnikom, Ob;ini Vodice, ki je financirala
igrala in izgradnjo igri[;a. Hvala ob;inski
upravi, \upanu Branetu Podbor[ku in
Damjanu Stanoniku za sodelovanje pri
izgradnji vrtca in igri[;a, predvsem pa za
upo[tevanje pobud in \elja.

Ob koncu
[olskega

leta

Kolektiv vrtca Vodice
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Intervju

Maja Jerman<

Prevevajo me razli;ni ob;utki. Vesela sem,
ko zapu[;am osnovno[olske klopi, po
drugi strani pa ne bi [la rada iz te [ole, saj
vem, da mi ne bo nikjer tako lepo kot tu.
Tu sem imela veliko prijateljev in spomin
nanje bo vedno \iv. Zapomnila si bom tudi
dobre u;itelje. Najbolj sem vesela, da sem
dosegla zastavljeni cilj. Veselim se svojih
uspehov. V sedmem in osmem razredu
sem osvojila bronasto Vegovo priznanje
pri matematiki, saj sta ta in biologija moja
najljub[a predmeta. Sem ;ista 
“naravoslovka”. Dose\eno priznanje mi
pomeni dokaz, da sem nadarjena za
matematiko, kar me navdu[uje. 
S prijateljicami in prijatelji se bomo [e
vedno videvali, dru\ili in pogovarjali. 
Veselim se [olanja na Gimnaziji {i[ka.
Zavedam se, da me tam ;aka veliko
u;enja, spoznala bom nove so[olce in
morda tudi prijatelje. Upam, da bom
uspe[na [e naprej in da bom znala 
pravilno izbrati svoj poklic. |elim si, da bi
delala tisto, kar me bo veselilo, ;eprav za
zdaj [e ne vem, kaj je to.
Ni;esar se ne bojim, zato sem v velikem
pri;akovanju prvih septembrskih dni.

Odli;njaki vseh
osem let

Pri[lo je slovo, slovo od osnovne [ole. Veselili so se ga tisti, ki so bili zelo

uspe[ni, kot tudi tisti, ki niso uresni;ili vseh zastavljenih ciljev. Le kam 

bo vodila pot postavne mladenke in mladeni;e? Se bodo znali pravilno

odlo;iti pri izbiri svojega poklica? Ve;ina osmo[olcev se je odlo;ila za gim-

nazijo, saj tako pomembna odlo;itev, kot je izbira poklica, lahko po;aka

[tiri leta. Do takrat pa ;lovek [e malo dozori, prestane marsikatero

preizku[njo in tudi na \ivljenje gleda druga;e kot pri petnajstih letih.

Predstavljamo vam sedem u;encev, ki jim je uspel veliki met, bili so

odli;njaki vseh osem let. Vsi so se odlo;ili nadaljevati [olo na eni izmed 

gimnazij, ki jim bo slu\ila za odsko;no desko pri nadaljevanju [tudija. 

Alenka Jereb
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Intervju

Eva Ker\i;<

Vesela zapu[;am vodi[ko [olo in komaj
;akam, da grem v Ljubljano, kajti tam bom
spoznala nove so[olce in pridobila nove
izku[nje. Kljub temu pa ne bom pozabila
tistih, s katerimi sem se tu rada dru\ila,
komaj ;akam prve obletnice valete.
Ohranili bomo prijateljstvo. Osnovno [olo
si bom zapomnila po so[olcih, norih 
dogodiv[;inah, ki smo jih skupaj do\iveli,
po ekskurzijah, izletih in tudi po krivicah,
ki so se nam tu dogajale. Obo\ujem
zgodovino in arheologijo, ;isto malo mi je
zmanjkalo, da bi osvojila zlato priznanje
na tekmovanju v zgodovini. Na za;etku
priprav na tekmovanje je bilo samo 
prebiranje gradiva naporno, te\ko, 
pozneje pa je postalo zelo zanimivo, saj
sem izvedela veliko novega. V sedmem
razredu sem bila presene;ena nad priz-
nanjem, letos pa sem ga pri;akovala,
;eprav sem bila malo razo;arana, saj mi je
;isto malo zmanjkalo do zlatega. Priznanja
mi pomenijo veliko, nanje mislim 
predvsem kot na odsko;no desko do
Zoisove [tipendije. Zelo sem bila pre-
sene;ena nad darilom, ki nam ga je izro;il
\upan. Njegova tajnica je dejala, da 
sledijo trendom, in to mi je v[e;. V drugih
ob;inah se niso tako potrudili, kot so se
pri nas.
Grem na Gimnazijo Vi;, kajti ta [ola je na
predstavitvi name naredila najve;ji vtis.
Nih;e od mojih so[olcev se ne bo vpisal
nanjo, pa ni; zato. Nisem srame\ljiva, zato
me ni strah novih so[olcev in profesorjev.
V[e; mi je, ker sem dejavna na ve;
podro;jih. Zanimajo me jeziki, zlasti
angle[;ina in franco[;ina. Zanima me tudi
arheologija, ;eprav [e ne vem, kateri 
poklic si bom izbrala.

Primo\ Jeraj<

Ob koncu osnovne [ole imam lepe
ob;utke. Do\ivljam zadovoljstvo ob
uspe[nem zaklju;ku, osem let sem bil
odli;en. Ni; mi ni hudo. {olo si bom
zapomnil po samih sme[nih dogodkih,
izletih, odmorih in seveda valeti. Stike
bom verjetno ohranil s tistimi, s katerimi
smo se tudi do sedaj dobro razumeli. 
Zelo rad sem imel likovni pouk. Osvojil
sem mednarodno priznanje na likovnem
podro;ju. Najraje slikam, ker s to tehniko
najla\je izrazim svoja ob;utja. Tudi v
prostem ;asu rad slikam, veliko slik imam
spravljenih. Ko sem dobil priznanje, sem
to do\ivljal kot veliko ;ast in hkrati 
nagrado za moje ustvarjanje. Tudi tuji 
jeziki so moje mo;no podro;je. Zanima 
me angle[;ina, v gimnaziji se bom u;il tudi
nem[ki jezik. Upam, da se bom uspe[no
[olal na Gimnaziji {entvid. Nimam skrbi,
edino za prvi dan ne vem, kako ga bom
prestal, ko bomo imeli krst. Pot je [e
dolga in [e ;isto ni; ne vem, kje me ;aka
moja prihodnost.
Na valeti sem bil vesel tudi darila, ki je
bilo primerno izbrano in se mi je zdelo
bolj[e, kot so ga dobili lanskoletni
osmo[olci, ;eprav je bilo tudi tisto dobro.

Katarina Kokalj<

Ohranila bom spomin tako na podru\ni;no
[olo Utik, kjer sem obiskovala prva tri leta,
kot [olo v Vodicah. Najbolj si jo bom
zapomnila po njeni prepoznavni zunanjosti,
seveda tudi po tem, da smo se s so[olci
dobro razumeli. Med po;itnicami si bomo
ve;krat telefonirali, skupaj bomo od[li 
v kino, mogo;e na pico. Z vsemi so[olci se
bom verjetno ponovno sre;ala na obletnici
valete, mogo;e z nekaterimi na avtobusu. 
Moje mo;no podro;je sta kemija in
matematika, kjer sem v sedmem razredu
dosegla srebrno priznanje, v osmem pa pri
fiziki in angle[;ini. Letos mi je uspelo
dose;i tudi zlato priznanje pri sloven[;ini
in kemiji. Priznanja mi pomenijo odsko;no
desko za vpis v gimnazijo, hkrati pa ob
dose\kih do\ivljam zadovoljstvo, ko se
zavem, da se je moj trud izpla;al. Rada
igram na pre;no flavto, opravila sem tudi
ni\jo glasbeno [olo. (Ravno na dan najinega
pogovora je imela skupaj s so[olko Majo
zaklju;ni koncert, zato je v [ali pripomnila,
naj vsi povabljeni s seboj prinesejo ;epke
za u[esa. Pa jih ni bilo treba, saj je koncert
resni;no uspel. - op. pisca). Poleg tega
pojem v pevskem zboru v {inkovem
Turnu, pa tudi v prostem ;asu mi ni te\ko
zapeti. V;asih sem igrala tudi pri Godbi
Vodice.
|elim si, da bi uspe[no dokon;ala {kofijsko
gimnazijo v Ljubljani, da bi bila sprejeta
na tisto fakulteto, ki si jo bom izbrala,
predvsem pa, da bi bila uspe[na v poklicu.
Rada bi bila defektologinja. Navdu[ila me
je resni;na zgodba, ki sem jo gledala po
televiziji. Veseli me delo z druga;nimi.
Zgled imam tudi pri moji mami, ki se ukvarja z
gluhimi. Ti potrebujejo popolnoma druga;en
pristop in druga;en na;in sporazumevanja.
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Intervju

{pela Ribnikar<

Za;etek mojega [olanja se je za;el na
podru\ni;ni [oli O{ Vi;, kjer sem 
obiskovala tri razrede. V ;etrtem razredu
sem se preselila v Vodice. Na prva tri leta
[olanja imam lepe spomine, ;eprav mi je
tukaj bolj v[e;. Iz prej[nje [ole [e vedno
gojim prijateljstvo z eno izmed so[olk, z
ostalimi sem izgubila stike.  Novi so[olci
so me zelo hitro in lepo sprejeli, zato jih
bom ohranila v lepem spominu, ravno
tako u;itelje. Verjetno se bomo poslej
sre;evali redkeje, upam, da se snidemo 
vsi skupaj na obletnicah valete. V vseh teh
letih sem dosegla nekaj bronastih priznanj
pri sloven[;ini, veselo[olska priznanja in
tudi pri biologiji sem se izkazala. Priznanje
mi pomeni potrditev mojega dela, hkrati
pa se [e veliko nau;i[, veliko novega
izve[, ko se pripravlja[ na tekmovanje.
Najbolj me zanimajo jeziki, zelo rada tudi
prebiram knjige. Branje mi pomeni 
prijetno pre\ivljanje prostega ;asa in
hkrati velik u\itek. Na valeti smo dobili
lepa darila. MP3 \e uporabljam in gotovo
ne bo sameval v kotu moje sobe.
Vpisala sem se na Gimnazijo Ledina.
Upam, da se bom dobro razumela z
bodo;imi so[olci in profesorji. Rada bi
[tudirala medicino, vse pa bo odvisno od
ocen in uspe[nosti. Kemija mi gre bolj
tako, tako, bomo pa videli, kako mi bo 
[la v gimnaziji.

Ur[a Burgar<

Kon;no je konec, kar je najlep[e, kar se 
ti lahko zgodi. Lepo smo pre\iveli teh
osem let. Pogre[ala bom so[olce, s 
katerimi smo se spoprijateljili. Vodi[ko
[olo si bom zapomnila po rumeni fasadi,
u;enju, valeti, traparijah in zadnji \urki.
Osem let sem bila odli;na, moje mo;no
podro;je sta angle[;ina in sloven[;ina.
Verjetno se bom vpisala tudi v te;aj
[pan[;ine. Nem[;ine se [e nisem u;ila,
mogo;e mi bo tudi ta jezik v[e;. Spoznala
ga bom na gimnaziji. Vesela sem bila 
priznanja za osemletni odli;ni uspeh, 
[e najbolj mi je bil pa v[e; MP3 player.
Izbrali so dobra darila. Sem se \e 
pozanimala, v Mostah niso dobili ni;. 
Ta napravica je prav primerna za na[o
starost.
Grem na Gimnazijo {i[ka, upam, da se 
ne bom \e prvi dan izgubila, saj se prvi;
te\ko znajde[ v neznani stavbi. Pozneje 
pa se \elim vpisati na Filozofsko fakulteto,
[tudirati \elim jezike. Upam, da mi bo
uspelo, v[e; sta mi predvsem angle[;ina
in [pan[;ina. 

Naj vse osmo[olce, ne samo tiste najbolj
uspe[ne, pospremimo v svet z \eljo po 
;im uspe[nej[em [olanju.

Maja Lo;ni[kar<

Odhajam na Gimnazijo Be\igrad, vendar
upam, da bom ohranila stike s so[olci in
so[olkami, s katerimi sem se dobro
razumela. Z njimi se bomo ve;krat 
dobivali, sli[ali po telefonu, tudi internet
bo ve;krat v uporabi. 
Med letom sem se trudila po svojih
mo;eh. Poleg u;enja sem se ukvarjala 
s plesom - treniram hiphop, obiskovala
sem glasbeno [olo, ravno danes imava 
s Katarino zaklju;ni koncert. Igram na
pre;no flavto. Priprave so potekale vse
leto. Doma tudi rada pojem, zlasti 
komercialno glasbo, tri leta pa igram tudi
pri godbi v Vodicah. Udele\ila sem se
razli;nih tekmovanj. Dosegla sem srebrno
Cankarjevo, Vegovo in priznanje iz
zgodovine ter zlato priznanje v 
tekmovanju iz vesele [ole. Vsa ta 
priznanja potrebujem za vpis na \eleno
gimnazijo. Rada bi jo uspe[no kon;ala,
opravila maturo in se vpisala na fakulteto.
Malo sem \e razmi[ljala o pravu. Ko sem
to zaupala so[olcem, so me podprli, saj
pravijo, da bodo verjetno v \ivljenju
potrebovali nekoga, ki jih bo vlekel iz
te\av. V[e; mi je tudi komunikologija 
na FDV ali pa [e kaj drugega. Do tja je [e
dale;, danes me predvsem obdaja trema
pred koncertom.



15

Kultura

Glasbena [ola Mateja Hubada je v cerkvi
sv. Marjete 16. junija priredila diplomski
koncert svojih flavtistk, ki sta kon;ali
[estletno ni\jo glasbeno [olo.
Z deli znanih svetovnih skladateljev sta se
predstavili Maja Lo;ni[kar in Katarina
Kokalj. “Obe sta se zelo dobro pripravili in
vse leto pridno vadili, da bi dana[nji kon-
cert zazvenel ;im lep[e”, ju je predstavil
Igor Daj;man. Za\elel jima je tudi veliko
radosti in veselja v \ivljenju.
Bil je krasen ve;er in prisotni smo u\ivali
ob poslu[anju izrednega izvajanja skladb.
Obe sta bili odli;ni, njuni flavti sta ne\no
peli in se krasno ujeli z zvoki klavirja, na
katerem ju je spremljal Tilen Bajec.
Obema je uspe[no pot v \ivljenje za\elel
tudi \upan in jima ;estital za dose\ene
uspehe v osnovni in glasbeni [oli.

TAM SE :UJE PESEM

TAM SE :UJE PESEM
SLAVI:KOV LEPA MILA. 
TAM POLEG TEGA GAJA
STOJI DOMA:A HI{A.
RES REVNA JE IN STARA
MORDA |E PREK STO LET,
A MENI JE PA DRA|JA
KOT CELI, CELI SVET.

OBOKI  SO JI NIZKI
IN S SLAMO JE POKRITA,
V SADOVNJAKU GOSTEM 
JE SKORAJ CELA SKRITA,
A V MOJEM SRCU VEDNO
TAK JASNO SE BELI, 
:ETUDI JE UBOGA,
OD NJE MI LEP{E NI.

IN TU JE DOBRA MATI
KME:KA ME RODILA
IN NAUKE MI ZLATE
V SRCE JE VSADILA.
V HI{ICI TEJ TEKEL
MI JE RAJ MLADIH LET,
ZATO MI JE {E DRA|JA
KOT CELI, CELI SVET.

Francka Rozman

Diplomski
koncert

dveh
flavtistk

PGD Polje prireja tekmovanje starej[ih gasilcev in
gasilk za pokal PGD Polje, GZ Vodice in GZ Medvode.

Tekmovanje bo v soboto, 23. julija 2005, od 15.30 ure
naprej pred gasilskim domom v Polju.

Vabijo vas starej[i gasilci in gasilke iz PGD Polja.

PGD {inkov Turn se zahvaljuje vsem ob;anom, 
ki ste nam finan;no pomagali pri nakupu 

novega gasilskega vozila.

Slovesnost ob 80-letnici dru[tva, na kateri bo tudi
prevzem novega vozila, bo v soboto, 27. avgusta 2005.

Vabimo vas, da se nam pridru\ite.

Gasilci PGD {inkov Turn
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Šport

Po odli;nih predstavah v rednem delu
sezone, kjer so igralci Ebatt Utika z desetimi
zmagami ter le po enim izena;enim izidom
in porazom prepri;ljivo zasedli prvo
mesto na lestvici, so bile tri zmage na
finalnem turnirju le [e pika na i v izjemni
sezoni. Poleg tega je bila “generalka” za
finalni turnir \e en teden prej, ko se je v
ljubljanski Hali Tivoli odvijal jubilejni
turnir ob 10. obletnici inline hokeja v
Sloveniji. Ebatt Utik je na tem turnirju
prepri;ljivo osvojil prvo mesto v
konkurenci 19. ;lanskih ekip iz Slovenije in
Hrva[ke, skupna razlika v zadetkih na tem
turnirju pa je bila kar 31>1 v korist Utika.
Vendar pa je najte\ja preizku[nja igralce
Utika ;akala [ele na Jesenicah, saj si
nobena ekipa na finalnem turnirju ne sme
privo[;iti napak, tako da vsi igralci
poka\ejo najve;, kar zmorejo. 
To trditev potrdi \e ;etrtfinalna tekma
med Ebatt Utikom ter City Park Strelami.
Kljub temu da je Ebatt Utik pred to tekmo
veljal za favorita, je osmouvr[;ena ekipa
Strel pokazala zobe in prva povedla.
Igralci Utika so ohranili mirno kri in \e ;ez
nekaj minut izid izena;ili. V enakem vrst-
nem redu so se zadetki izmenjavali vse do
konca tekme, ko je napetost dosegla svoj
vrhunec. {e slabi dve minuti do konca
tekme je bil Ebatt Utik v zelo slabem
polo\aju - Strele so vodile 3>2, ura pa je
neusmiljeno tekla. Takrat je svoje

sta naslove dr\avnih prvakov osvojili ekipi
Triglava (U-12) ter Z/me[ani (U-14), med
\enskami pa so dr\avne prvakinje postale
igralke ex-Pyranhe.
V finalu se je Ebatt Utik sre;al z ekipo
Mission Asa Naklo, ki je v preteklih treh
sezonah zaporedoma slavila naslov
dr\avnih prvakov. Naklanci so do finala
pri[li preko Horjula, ki so ga izlo;ili v
;etrtfinalu, nato pa v polfinalu z visokim
izidom izlo;ili [e Dolenjske Toplice. 

Finalna tekma je bila razburljiva, vendar
ni postregla s preveliko mero privla;nih
potez. {e najbolj zanimive so bile 
neverjetne obrambe Utikovega vratarja
Andreja Ho;evarja, ki je nasprotnikom
povzro;al sive lase. Sicer pa je finale 
zaznamovalo veliko [tevilo izklju;itev, kar
je [e dodatno utrudilo igralce, ki so se po
jeseni[ki plo[;i podili \e od zgodnih
jutranjih ur. 

Tokrat je potek tekme za;el narekovati
Ebatt Utik, ki je preko Jerneja Klemenaka
ter Ga[perja |upana povedel z dvema
zadetkoma razlike, nato pa so v drugem
delu tekme tudi Naklanci za;eli z nevarnimi
napadi. Eden izmed napadov se jim je tudi
obrestoval, saj je plo[;ica po odboju od
enega izmed igralcev pred vrati, le na[la
pot za hrbet vratarja Ho;evarja. V zadnjem
delu tekme je imel Ebatt Utik veliko te\av
z izklju;itvami, vendar je, predvsem 
zahvaljujo; odli;nim posredovanjem
vratarja, vse napade Naklancev ubranil 
in tako se je tekma zaklju;ila z izidom 2>1 
v njegovo korist.

Po zaklju;ku je sledila razglasitev 
zmagovalcev in s tem trenutek, ko je
kapetan {tefan Nahtigal prvi; v skoraj
desetletni zgodovini kluba dvignil pokal za
naslov dr\avnih prvakov. Ebatt Utikov
igralec Ildar Rahmatuljin je bil razgla[en

mojstrstvo dokazal najbolj izku[eni Utikov
igralec Ildar Rahmatuljin, ki je ukanil
Ale[a Silo, sicer vratarja slovenske inline
reprezentance, ter s tem Ebatt Utiku 
priboril izena;enje na 3>3. Zaradi kon;nega
izena;enega rezultata je sledilo streljanje
kazenskih strelov, kjer sta bila za Ebatt
Utik uspe[na Bor Ladiha ter Ga[per |upan,
medtem ko je moral vratar Andrej
Ho;evar le enkrat po plo[;ico v svoja
vrata.

Po tesnem ;etrtfinalu je v poznih
popoldanskih urah sledil polfinalni
obra;un, kjer je Ebatt Utik za nasprotnika
dobil ekipo Izid Teac MP3 Kranjska Gora.
Ekipa Kranjske Gore, sestavljena prete\no
iz jeseni[kih hokejistov, med njimi je tudi
mladi up slovenskega hokeja, An\e
Kopitar, je v ;etrtfinalu brez velikih te\av
izlo;ila ljubljanske Scorpionse. Igralci
Ebatt Utika so bili enotni, da je bila ta
tekma dosti te\ja kot poznej[i finalni
obra;un, kljub temu da je bil kon;ni 
rezultat na obeh tekmah enak. Tudi na
polfinalni tekmi so najprej povedli
nasprotniki, tokrat \e v prvi ;etrtini
tekme. Ebatt Utik je potreboval skoraj
polovico tekme, da je v koncu tretje 
;etrtine le izena;il s pomo;jo {tefana
Nahtigala, kon;ni rezultat pa je v za;etku
zadnje ;etrtine po samostojnem prodoru
postavil Jan Loboda. Sledili so neusmiljeni
napadi Kranjskogorcev, ki pa jih je
Utikova obramba na ;elu z vratarjem
Andrejem Ho;evarjem uspe[no odbila, in
s tem si je Ebatt Utik priboril nastop v
velikem finalu.

|e pred polfinalom smo si na Jesenicah
lahko ogledali tudi finalne boje mlaj[ih
kategorij de;kov U-12 ter U-14, med 
;lanskim polfinalnimi obra;uni ter finalom
pa smo si lahko ogledali [e finale \enskega
dr\avnega prvenstva. V mlaj[ih kategorijah

Ebatt Utik
dr\avni

prvaki v
inline 

hokeju

HK Utik

V soboto, 25. junija 2005, se je 
v [portni dvorani Podme\akla 
na Jesenicah odvijal finalni turnir
leto[njega dr\avnega prvenstva 
v inline hokeju. Ekipa Ebatt Utik
je tega dne dosegla najvi[jo
slovensko lovoriko v tem [portu
- naziv dr\avnih prvakov 
elitne lige.



Na leto[njem dr\avnem prvenstvu v atletiki
je desetletni Matic Grmek iz Dornic osvojil
prvo mesto in s tem naslov dr\avnega
prvaka. Tekmoval je v kategoriji leto
starej[ih de;kov in tako so mu pred
nastopom vsi govorili, da sicer nima
nobenih ve;jih mo\nosti, a da naj vseeno
poskusi. Matic je to res storil in vsem
nejevernim Toma\em dokazal, da je v
[portu vse mogo;e. |ogico je vrgel najbolje
od vseh in kmalu mu je okrog vratu visela
zlata kolajna. Pri tem lahko omenim tudi,
da met \ogice niti ni Maticeva glavna 
disciplina, saj se ukvarja predvsem s
tekom, \ogico pa vr\e le mimogrede, 
kot sam pravi. 

Matic se je za;el ukvarjati z atletiko 
v prvem razredu osnovne [ole. Takrat se
je vpisal v atletski klub Partizan Medvode,
kjer trenira tri leta. Razlog, da se je
odlo;il za treniranje v klubu, je v tem, 
da je ob vstopu v osnovno [olo na vseh
teka[kih tekmovanjih, krosih in v drugih

za tretjega najbolj[ega strelca lige, vratar
Andrej Ho;evar pa je bil po izboru
strokovnjakov izbran za najbolj koristnega
igralca leto[njega dr\avnega prvenstva.
Slavje se je nato preselilo v garderobo, od
tam pa naprej v Vodice, kjer so igralci 
skupaj s sponzorji in navija;i praznovali
naslov dr\avnih prvakov. 

S tem se je zaklju;ilo leto[nje dr\avno
prvenstvo, nekatere igralce ;aka [e
nastop za slovensko izbrano vrsto na 
svetovnem prvenstvu v Kuopiu na
Finskem, nato pa si bodo vsi igralci lahko
privo[;ili zaslu\en dopust, ki pa ne bo
dolgo trajal. |e konec avgusta, natan;neje
v soboto, 27. avgusta 2005, se bo na
igri[;u [pornega centra Kubu odvijal
tradicionalni “turnir za pokal ob;ine
Vodice”, na katerem bo v organizaciji HK
Utik nastopilo 12 slovenskih ekip. Ve;
informacij o tem turnirju si lahko 
preberete na spletni strani
http>//www.klub-utik.si/vodice2005. Sicer
pa se vsi \e pripravljamo na zimsko
sezono, v kateri med drugim na;rtujemo
tudi nastop v na novo ustanovljeni
“SloItaH” ligi, v kateri bodo nastopale
ekipe iz Slovenije, Italije in Hrva[ke,
morda pa se obeta [e nastop HK Utika v
kateri izmed preostalih slovenskih zimskih
lig in turnirjev.

{portni pozdrav

atletskih disciplinah vedno dosegal prva
mesta. Matic trenira dvakrat na teden po
eno uro, a ker je mlad in poln energije, ga
treningi ne utrudijo, zato se tudi doma
neprestano ukvarja s [portom. Tako hodi
tudi na nogomet v Repnje, igra odbojko,
smu;a, plava in [e marsikaj. Poleg tega pa
najde tudi ;as za igranje harmonike v 
glasbeni [oli. Pri vsem tem ga mo;no 
podpirajo star[i. 

Kot sem \e omenil, je Maticeva glavna
atletska disciplina tek. Trenira tek na 
300 in 60 metrov in tudi v teh dveh 
disciplinah posega po najvi[jih mestih.
Med drugim je osvojil dve zlati medalji 
v krosu in srebrno v mnogoboju (tek na
300m, tek na 60m, skok v daljino in met
\ogice). 

Maticeva \elja je, da bi bil [e naprej med
prvimi tremi v svoji kategoriji in da bi
neko; mogo;e postal svetovno znan atlet.
Upamo, da mu bo uspelo!

Leto je naokoli in spet se ogla[am. 28. maja,
4. in 5. junija sem imel mednarodne
tekme, in sicer najprej v Nem;iji blizu 
Münchna, kjer sta bili na isti dan kar dve,
dopoldne cestna, popoldne kronometer,
kar je za vse tekmovalce zelo naporno.
:edalje ve; je kolesarjev in konkurenca 
z leti vse huj[a, saj se vsak bori za svoje
to;ke.
Start je bil skupni in tako se nas je 
pognalo na progo 26 tekmovalcev. Gre za
kro\no tekmo, saj vozimo okoli jezera, na
katerem tekmujejo tudi na[i vesla;i. 
V moji skupini (LC2 - po[kodbe noge) nas
je bilo 16, v skupini LC1 (po[kodba roke), 
v kateri tekmuje Roman Bor, pa 10 
kolesarjev. Zasedel sem solidno 4. mesto,
na kronometru pa sem bil 7..  

Naslednji konec tedna je bila tekma 
v [vicarskem Gippingenu, manj[i vasi
severozahodno od Z ̈uricha. Gre za izredno
dobro organizirano tekmo, na kateri vozijo
tudi profesionalni kolesarji. Tokrat nas je
bilo kar 40 kolesarjev. Proga je izredno
naporna, saj je na razdalji 56 km, ki smo
jo morali prevoziti, ogromno vzponov in
malo ravnine. Tako kot ponavadi je znova
pihal veter v prsa, ;esar smo kolesarji \e
navajeni. Ker smo imele skupine LC1, LC2
in CP4 skupinski start, je bilo svoje tekmece
te\ko nadzorovati, tako da so mi predzadnji
krog mo;i po[le in sem zasedel 7. mesto 
v moji skupini s ;asom 01>35>26. Za vodilnim
sem zaostal 04>35 minute. 
Naslednji dan smo imeli [e kronometer,
vozili smo dva kroga po 7 km. Dosegel sem
8. mesto s ;asom 22 minut in 28 sekund,
kar je bilo slab[e kot lani. Letos me ;aka
[e evropsko prvenstvo na Nizozemskem
blizu Amsterdama, ki bo v mesecu avgustu.
Do takrat moram [e pridno trenirati.

Poro;ilo 
o mojih 

kolesarskih
poteh

David Kuster

Matic Grmek - dr\avni
prvak v metu \ogice

Peter :ernivec
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Vi spra[ujete, \upan in ob;inska uprava odgovarjata

Predlogi

Podal bi nekaj predlogov za gradnjo in ureditev na[e okolice. V kri\i[;u pri avtobusni postaji na Selu bi bilo zaradi 
preglednosti potrebno odstraniti grmovje. Prav tako je treba na istem mestu odstraniti smerokaz, saj je za doma;ine
mote;, namestiti pa bi bilo treba smerokaz za Ra[ico ali za SD Strahovica. Kdo je zadol\en za strokovni pregled prometnih
znakov in njihovo pravilno postavitev? Na podro;ju razvojnega plana predlagam vodooskrbo iz Kamni[kega vodovoda, saj
je krvav[ki v slabem stanju, na[a vrtina pa ne zadostuje za preskrbo ob;anov. Na podro;ju cestne infrastrukture predlagam
;imprej[njo asfaltiranje vseh javnih cest. Na Skaru;ni so nujno potrebni plo;niki, ograje na mostovih ;ez avtocesto so
potrebne popravila, slednje pa terja tudi nov pokon;nik na Selu. Menim tudi, da bi morali zagotoviti avtobusni prevoz 
skozi Koseze (proga naj bi potekala skozi Selo, Koseze, Utik, {inkov Turn). Zanima me, kdaj bo name[;ena spominska
plo[;a Ko\elju v r.h. Vesca.  Zanima me tudi, ali ob;ina prispeva kaj za popravilo fasad na starih hi[ah.

Za odgovore na moje predloge se lepo zahvaljujem in \elim veliko uspeha.
Tone Gosar 

Odgovori<

Ko[nja trave, ob\agovanje dreves in grmovja ob cestah, zamenjave in namestitve vertikalne prometne signalizacije, obnova
talne oz. horizontalne signalizacije itd. sodijo v sklop rednih vzdr\evalnih del ob;inskega cestnega omre\ja. Ve;ino teh del
opravi Cestno podjetje Ljubljana, d.d., s katerim imamo podpisano letno pogodbo, nad deli bedi s strani ob;ine postavljen
nadzorni organ. Vertikalno prometno signalizacijo (prometne znake) sku[amo postopoma ;im bolj prilagajati dolo;bam
novega Zakona o varnosti v cestnem prometu. Nadvoze nad avtocesto vzdr\ujemo v skladu z navodili DARS oz. DDC - ve;ji
posegi so bili opravljeni v lanskem letu. V leto[njem letu bomo v okviru ve;jih vzdr\evalnih del temeljito obnovili mostova
na Skaru;ni (Majkarjev graben) in Vojskem (proti Ra[ici).

O te\avah v zvezi s skupnim krvav[kim vodovodnim omre\jem je bilo \e kar nekaj povedanega. |al tudi leto[nji napori (pri
katerih je Ob;ina Vodice aktivno in konstruktivno sodelovala), da bi [est ob;in, ki se z vodo oskrbujejo s Krvavca, doseglo
nek trajnej[i sporazum o vzdr\evanju in upravljanju sistema, niso obrodili sadov. Ob;ina Komenda pospe[eno gradi 
povezovalni vod od Duplice preko Kri\a do Komende - s tem bosta krvav[ki in kamni[ki sistem povezana, kar bo zanesljivo
pove;alo varnost vodooskrbe (ostaja pa odprto vpra[anje \e prej omenjenega sporazuma). Vrtina v Kuharjevem bor[tu je 
v vodooskrbni sistem stalno vklju;ena in uspe[no pokriva vsa nihanja in ob;asne izpade krvav[kega sistema. Potrebno pa
je poudariti, da gradnja nove poslovno - industrijske cone Ozka dela, ki jo Ob;ina Komenda izvaja na meji z na[o, lahko
tudi ogrozi na[ vodni vir. |e v vseh fazah priprave dokumentacije kot tudi sedaj je Ob;ina Vodice aktivno uveljavljala svoje
interese po zavarovanju vrtine in njenega vodozbirnega obmo;ja, frekvenco vzor;evanja in analiziranja vode smo zvi[ali. 

Ob;ina Vodice ima v svojih programih in usmeritvah zapisano tudi prizadevanje za ;im bolj urejeno urbano in krajinsko
arhitekturo. Popravila fasad (oz. obnovitvenih del na splo[no) na starih hi[ah ob;ina sicer ne sofinancira neposredno
(investitorji se lahko poslu\ijo nepovratnih sredstev na razpisih MOP, Sektorja za aktivnosti u;inkovite rabe in obnovljivih
virov energije, o katerih vas v na[em glasilu a\urno obve[;amo), pa; pa jih (oz. jih bo) spodbuja posredno z delno 
oprostitvijo pla;ila nadomestila za uporabo stavbnih zemlji[; za dolo;eno obdobje po obnovi - novost bo prinesel nov
Odlok o nadomestilu za uporabo stavbnega zemlji[;a, ki je v fazi sprejemanja.

Miran Sirc, univ.dipl.org.

Vi spra[ujete, \upan in ob;inska uprava
odgovarjata
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Zahvale / Oglasi

Na na[e dvori[;e je priletela
papiga NIMFA. 

:e jo kdo pogre[a, naj se 
oglasi na tel. [t. 041 620-602. 

Za njeno prehrano in pija;o
smo poskrbeli.

V  s p o m i n

V na[ih srcih ti naprej \ivi[ Tam srce se tiho zjo;e,
zato pot nas vodi tja saj verjeti no;e,
kjer v ti[ini spi[.  da Jana med nami te ve; ni.
Ko tvoje za\elimo si bli\ine, Tam lu;ka ljubezni vedno gori
gremo tja, v miren kraj ti[ine. in tvoj nasmeh med nami \ivi.

17. julija 2005 je minilo 10 let, odkar nas je zapustila ljubljena h;erka,
sestrica, ne;akinja in sestri;na  

Jana Plevel

Vsem, ki na[o Jano nosite v spominu, postojite ob njenem preranem
grobu in ji pri\igate sve;ke v spomin, iskrena hvala.

|alujo;i< ati, mami in sestra

V Polju 20 se je 24. aprila 2005 o;iju 
Janezu in mamici Vesni rodil sinko 

Domen Alja\.
:estitamo!

V torek, 19. aprila 2005, se je o;iju 
Emilu in mamici Darji rodila h;erka 

Nika Semeni;.
:estitamo!

Ra[ica ponosna nam stoji,
ob vzno\ju majhne vasi le\i.
Nanjo smo ponosni vsi,
ki tam pre\ivljali smo prelepe dni.
Med njimi bil si tudi ti.

Z A H V A L A
Zahvaljujemo se vsem sorodnikom, prijateljem in znancem,

ki ste v tako velikem [tevilu pospremili na[ega

Mirkota Ser[en, iz Vesce 18

na njegovi zadnji poti v Vodicah, dne 17. 6. 2005. {e posebna
zahvala pogrebnemu zavodu Nav;ek, gospodu \upniku Francu

Mervarju, Gasilskemu dru[tvu {inkov Turn, Smu;arskemu dru[tvu
Strahovica, skratka vsem, ki ste ga imeli radi.

O\je sorodstvo

...listje, raz drevje
bo za[umelo in
mi zapelo pesem v slovo.

Z A H V A L A

Ob nenadni smrti na[e mame, stare mame in prababice

Ivane Kocelj 

se zahvaljujemo vsem, ki ste jo imeli radi in jo tako [tevil;no
pospremili na njeni zadnji poti.

Hvala za darovano cvetje, sve;e in svete ma[e.

Vsi njeni.

Z A H V A L A

Ob smrti tete 

Ivane |itnik iz Vodic 

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, znancem in 
prijateljem za izre;ena so\alja, darovano cvetje, sve;e in svete ma[e.
Hvala vsem zdravnikom, osebju doma za ostarele iz Trbovelj, gospodu

\upniku Francu Mervarju za pogrebno ma[o, pogrebnemu zavodu
Nav;ek, pevcem, gasilcem, Dru[tvu upokojencev Vodice za lep govor

ter vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti. 

Ne;ak Franci z dru\ino
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Otro[ki koti;ek

Pobarvanka

Nagrajenka pobarvanke iz prej[nje [tevilke je Klara Jelenc, Dobruša 9.
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Uradno odprtje vrtca

Vro;e torkovo popoldne je ob novem

vrtcu prijazno pozdravljalo gostitelje,

nastopajo;e, vse obiskovalce 

uradnega odprtja novega vrtca

{kratka Svita ter ugledne goste.

Povsod za\elena vodi[ka godba je igrala
kora;nice in z njimi privabila [e zadnje
omahljivce. |upan Brane Podbor[ek je na
prizori[;e, kjer je bilo \e vse pripravljeno
za uradno odprtje, pospremil ministra za
[olstvo in [port dr. Milana Zvera in v
dru\bi poslanca na[ega volilnega okraja
Mitja Ljubelj[ka, ;lanov ob;inske uprave,
vodstva [ole in ostalih gostov u\ival v
predstavi, ki so jo skupaj z otroki pripravile
vzgojiteljice vseh treh vrtcev. Otro[ke
pesmice in prijeten nastop najmlaj[ih so
marsikomu orosili oko ter spro\ili mo;an
aplavz. Najve; navdu[enja so po\eli ob
pesmicah Gremo v nov vrtec in Nov vrtec
smo dobili, ki so jih vzgojiteljice ustvarile
prav v ta namen. Na odru so se zvrstili
govorniki. Oba, \upan in minister, sta
poudarjala velik pomen odprtja tako lepega
in modernega vrtca za vse otroke na[ega

Francka Rozman, Alenka Jereb

Uradno
odprtje

vrtca

obmo;ja.  Prijeten glas povezovalca Jureta
Se[ka je donel po zvo;nikih tja pod
Kamni[ke gore. Povabil je oba govornika,
da sta skupaj prerezala trak in tako
dru\no uradno odprla vrtec {kratek Svit.
Da pa bi pomembnost te pridobitve ostala
v spominu sedanjih in naslednjih gen-
eracij, sta v spremstvu ravnateljice
posadila lipo kot simbol medsebojnega
sodelovanja pri realizaciji tako pomembnega
dogodka. Sledile so zahvale vsem, ki so
pomagali uresni;iti \eljo po novem,
svetlem in prijetnem vrtcu. Ravnateljica
Tatjana Bizant se je v imenu otrok in
odraslih zahvalila ministru Zveru,
pomo;nica ravnateljice in vodja vrtca
Hedvika Rosulnik pa \upanu Podbor[ku.
Ob koncu slovesnosti so dvignili tudi zastavo
Vrtca {kratka Svita, ki je razigrano zaplapolala
in tako naznanila, da so prostori in novo
urejeno igri[;e ob vrtcu pripravljeni za
ogled tudi vsem ostalim obiskovalcem.
Glavna misel prireditve “S posluhom drug
za drugega se vsaka ideja uresni;i” [e
vedno velja. |elje so prisotne in
uresni;ljive, ;e jih bomo s posluhom do
drugih za;eli po korakih uveljavljati in
uresni;evati.
Po kon;anem uradnem odprtju vrtca

smo izrabili prilo\nost in o stanju

slovenske pred[olske in [olske vzgoje

poklepetali tudi z dvema uglednima

gostoma.

Dr. Milan Zver, minister za [olstvo 
in [port<
Dr\ava je prispevala 20 - odstotni dele\
za izgradnjo vrtca. Zgradili so moderno
in funkcionalno opremljeno stavbo.
Povejte, kako vi vidite stanje
pred[olske vzgoje v celotnem
slovenskem prostoru? Kak[no je, kako
se razlikuje po krajih, ob;inah in
posameznih regijah?
Tudi v na[em prostoru je po evropskem
merilu najpomembnej[a kakovost in
vklju;enost otrok v vrtec. Pribli\no 60
odstotkov mal;kov je vklju;enih v
pred[olske programe, kar pomeni, da
Slovenija dobro poskrbi za pred[olsko
vzgojo. O materialnih pogojih bi dejal, da
so se v zadnjih petnajstih letih kar dobro
popravili. Tudi prehrana je odli;na.
Vzgojiteljice so zelo dobro pripravljene,
tako da tukaj ne vidim nobenega problema.
Seveda so dolo;eni sistemski problemi, ki
se nana[ajo bolj na odnos med institucijama
- med lokalno skupnostjo in vrtcem. 
V Vodicah sem na[el topel, prijeten
odnos, kar je [e posebej razveseljivo. 
Zelo razveseljivo pa je tudi dejstvo, da je
tu demografski prirastek pozitiven, da je
vedno ve; otrok. Ponekod v Ljubljani in
drugih ve;jih mestih [tevilo skupin v vrtcu
zmanj[ujejo, kar pa se pri vas gotovo [e
nekaj ;asa ne bo zgodilo.
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v u;itelje, v njihovo usposabljanje. Tudi
druge dr\ave so ubrale to pot, ;e so \elele
izbolj[ati kakovost [olskega sistema. To
pomeni, da ne pou;ujejo u;itelji brez
diplome, da so materialni pogoji dobri. 
{e naprej bom posku[al odpravljati
pomanjkljivosti, tako da bo u;iteljeva
avtonomija ve;ja, prav tako njegova
avtoriteta in ugled v okolju. Prizadeval si
bom, da bodo lahko tudi zavodi bolj
avtonomni pri svojem delu. To je tudi
eden od pogojev, da se kakovost
pedago[kega dela izbolj[a. So nekatera
merila, s katerimi ocenjujemo, ali je
dolo;en [olski sistem dober ali manj
dober, kar pomeni, da slabega ne more
biti. Lahko pri;akujemo, da se bo po 
nekaterih merilih, tudi mednarodnih, ki 
jih imamo o preverjanju znanja, u;ni 
sistem [e izbolj[eval. Nenazadnje imamo
tudi ugodno razmerje po [tevilu u;encev
na u;itelja. To mora prinesti dobre 
rezultate.

Mitja Ljubelj[ek, poslanec v na[em
volilnem okraju<
Kako komentirate dana[njo slovesnost?
Tu imam vedno lepe vtise. |e aprila sem
se udele\il blagoslovitve vrtca. Danes se
lahko veselim skupaj z otroki in ob;ani. 
To je velik napredek in lep projekt za kraj.
To je ob;ina Vodice gotovo potrebovala.
:e \elimo ohranjati na[ slovanski narod,
bomo morali v prvi vrsti poskrbeti za
pogoje za najmlaj[e in mlade dru\ine.

Ob;ina Vodice je razmeroma majhna,
nima razvite industrije, tudi obrtni[tvo
ni v velikem razmahu. Kak[no 
perspektivo imajo take ob;ine?
Sam tu vidim veliko mo\nosti. Vodice
imajo to prednost, da le\ijo blizu glavnega
mesta Ljubljana, blizu je avtocesta, imajo
dobre prometne povezave in so v bli\ini
na[ega najve;jega letali[;a Brnik.
Obstajajo tudi velike mo\nosti za razvoj
turizma, morda tudi razvoj obrtni[tva in
podjetni[tva. Velika podjetja tu nimajo
mo\nosti, temve; drobno gospodarstvo .

Pravite, da ste bili \e aprila na na[i

prireditvi. Zanima me, kako [e druga;e
sodelujete z na[o ob;ino?
Imam stike z \upanom Podbor[kom, 
uradno smo se sre;ali z vodstvom ob;ine,
ko smo se pogovarjali o projektih in
izdatkih, ki jih boste imeli v prora;unu
2006 in 2007. Pomagal bom, da bodo
dolo;eni projekti pri[li v prora;un v
naslednjih letih. Imam tudi stike z ob;ani
Vodic, ki me kli;ejo po telefonu v 
poslansko pisarno, ki jo imam v ob;ini
Medvode. Po parlamentarnih po;itnicah
pa nameravam odpreti tudi pisarno v
Vodicah. Trenutno [e i[;em prostor, 
kjer me bodo lahko ob;ani obiskovali.

Preberite [e nekaj mnenj
na[ih ob;anov

{tefka Bali\,
upokojena
vzgojiteljica<
Pred[olska
vzgoja se je v
Vodicah za;ela
leta 1961.
Pogoji so bili

takrat zelo slabi in se nikakor ne morejo
primerjati z dana[njo opremljenostjo
vrtcev. Tedaj je vrtec deloval na
podstre[ju stare stanovanjske hi[e v
Lokarjih, do koder je vodilo dvajset 
stopnic. V prostoru [e ni bilo teko;e vode,
zato smo morali ponjo hoditi na bli\nji
studenec v gozd. Imeli smo tudi \e 
sanitarije, vendar brez teko;e vode. Tedaj
je bilo v vrtcu ena sama skupina tridesetih
otrok, starih od dve do sedem let, ki so
nujno potrebovali vsakodnevno varstvo.
{tevilo otrok v vrtcu se je nenehno 
spreminjalo, enkrat jih je bilo ve;, drugi;
manj. Dve leti sem opravljala vzgojiteljsko,
upravni[ko in ra;unovodsko delo. Leta
1963, ko se je v Vodicah zgradila nova
[ola, se je vrtec preselil v prostore stare
[ole. V ;asu do moje upokojitve sem
do\ivela kar nekaj prenov prostorov, pa
tudi pogoji so se postopoma izbolj[evali.
Leta 1992 sem se upokojila. Nad 
novozgrajenim vrtcem sem zelo
navdu[ena. Vzgojiteljice in otroci delajo 
v idealnih pogojih. Na[ vrtec je lahko
zgled marsikateremu drugemu v Sloveniji.
Pogoji za delo z otroki so se izredno 
spremenili in prav je tako. :eprav ne
opravljam ve; svojega poklica, me [e
vedno ob;asno vle;e v vrtec, le za kak[no
uro, ne ve;. Mogo;e bi vodila pravlji;no
uro. {lo bi predvsem za sodelovanje
starej[ih generacij z mlaj[imi, saj imamo
danes na voljo dovolj strokovno
usposobljenega kadra za pred[olsko vzgojo. 

Res, tu so pogoji za najmlaj[e zelo
dobri. :e pa dobro pogledava okoli
sebe, vidiva, da bo potrebno urediti [e
okolico [ole, kjer so igri[;a v nekoliko
slab[em stanju.
Seznanjen sem z dejstvi in prizadevanji
va[e lokalne skupnosti, da bi od sklada
odkupili del zemlji[; za [portne dejavnosti.
Prvi pogoj za uresni;itev takega cilja je
priprava dobrih projektov. Dr\ava lahko
poka\e svoj interes in pomaga financirati
dolo;ene objekte. Obstaja ve; mo\nosti in
upam, da jih bodo va[e lokalne oblasti
spoznale in znale izkoristiti.

Kaj pa bli\ina [ole in vrtca? Se vam zdi
dobro, da sta oba objekta na skupnem
prostoru?
To je zelo dobro tudi zaradi vzdr\evanja
objektov. Bli\ina pred[olske in [olske
vzgoje je zelo dobrodo[la in bolj ko se ti
dve ustanovi povezujeta, bolje je, saj vrtci
spadajo v [olski sistem. Tudi kot ustanova
so lahko vrtci samostojni
vzgojnoizobra\evalni zavodi, lahko pa se
povezujejo s predstavniki [ole, predvsem
tam, kjer ne izpolnjujejo normativov, ker
je premalo oddelkov.

Dotakniva se [e malo [olskega
podro;ja. V;asih imamo u;itelji
ob;utek, da je slovensko [olstvo na
nekak[nem prepihu?
Tukaj zagotovo to ne bo dr\alo. U;itelji so
danes za[;iteni kot ko;evski medvedi, saj
ste letos edini v javnem sektorju, ki boste
imeli pla;e pod dvoodstotno inflacijo, kar
pomeni, da je za va[e pla;e kar dobro
poskrbljeno. Seveda pa se morajo 
predstavniki zavoda truditi, da ohranijo
stopnjo zaposlitev, kajti problem je v tem,
da lahko prihaja zaradi zmanj[anja [tevila
otrok do tako imenovanih tehnolo[kih
vi[kov. Potrebno se je zavedati, da drugi
poklici v Sloveniji ne morejo ve;no 
financirati [olskega poklica. Prepri;an
sem, da bo vedno ve; otrok in tako 
u;iteljev ne bo preve;.

Kaj pa obseg adminisrativnega dela?
Obljubljate, da se bo zmanj[alo. Mi bi
bili tega zelo veseli.
Tudi tu pripravlja ministrstvo poseben
projekt. Mislim, da bomo nekatera opravila
skr;ili na minimum, tako da se bodo
u;itelji lahko bolj posvetili pripravi na
pouk in pou;evanju.

Katere pozitivne spremembe lahko [e
pri;akujemo v obdobju va[ega 
ministrovanja?
|elim si, da bi se kakovost pred[olske in
[olske vzgoje [e izbolj[evala. Mislim, da
mora slovanska dr\ava kar veliko vlagati 
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Hermina {tupar, mama<
Otroka imam v vrtcu v Utiku, kjer mi je
v[e;. Je v majhni skupini, veliko imajo
prostora, zadovoljna sem z vzgojiteljicami,
z njihovim delom, ;isto ni; mu ne manjka. 

Gregor |un,
o;e<
Tale vrtec je
velika prido-
bitev za samo
ob;ino. Vesel
sem, da sta
vrtec in [ola 

v neposredni bli\ini, saj zjutraj hkrati
pospremim obe h;eri, eno v [olo, drugo 
v vrtec. 

Jerneja
Mer;un,
pomo;nica
vzgojiteljice<
Imamo dobre
pogoje za delo,
take, ki si jih
res lahko samo

\eli[. V skupini je [tirinajst otrok, ki so
vklju;eni v jasli;ni oddelek. Delo poteka
malo druga;e kot v drugih skupinah.
Veliko je obla;enja, previjanja, hranjenja,
predvsem pa nege in igranja. Otroci so se
hitro privadili novemu okolju, saj je zanje
pomembno predvsem to, da poznajo 
vzgojiteljici in otroke v skupini. 
S sodelavko Romano sva najbolj veseli
terase, ker gremo z dojen;ki lahko vsak
dan na sve\ zrak. Zdaj, ko je so nam 
uredili [e vrt z igrali, je to [e nekaj
;udovitega. Mislim, da so zadovoljni 
tako otroci kot star[i.

Tone Mo;nik,
hi[nik<
Dela je bilo
zelo veliko.
Urejal sem
okolico,
postavljal
igrala, ob odru

je bilo potrebno pritrditi [e drog za 
zastave, izkopati jamo za lipo, ki so jo
\upan, ravnateljica in minister posadili 
na vrtu vrtca. Nisem delal sam, pri
monta\i igral mi je pomagal [olski hi[nik,
pri urejanju okolice pa tudi ;istilke.

Kronolo[ki
pregled
pred[olske
vzgoje v
Vodicah

Leto 1961
- Ustanovljen vrtec na podstre[ju stare

stanovanjske hi[e blizu tedanje
opekarne v Lokarjih.

- V skupino so vklju;eni otroci od dveh
do sedmih let.

- Skromne razmere, en obrok hrane.
- Vrtec dobiva mednarodno pomo; v

prehrani.

Leto 1963
- Vrtec se preseli v prostore stare [ole,

zgrajene 1898. leta (zgrajena je nova
[olska zgradba).

- Deluje pod okriljem vodi[ke osnovne
[ole. 

Leto 1978
- Vrtec se priklju;i vrtcu Manice

Komanove na Brodu.

Leto 1979
- Ustanovljena je varstvena dru\ina

Marinke Pipan v Zapogah (vklju;eni
najmlaj[i otroci - jasli;ni oddelek).

Leto 1985
- Vrtec postane del vzgojno - varstvene

organizacije  Rezke Dragar, t. j. del
sedanjega vrtca {entvid.

Leto 1996
- V podru\ni;ni [oli Utik se odpre 

oddelek vrtca.

Leto 1997
- Vrtec postane del javnega zavoda

osnovne [ole Vodice.
- Odprt oddelek vrtca v prenovljeni

stavbi stare skaru[ke [ole.

Leto 1998
- Odpre se [e dodatni oddelek na

Skaru;ni.
- Preureditev prostorov v Zapogah,

odslej delujeta dva jasli;na oddelka.

Leto 2003
- Decembra je bil izbran izvajalec del za

nov vrtec v neposredni bli\ini [ole.

Leto 2004
- Za;nejo se za;etna gradbena dela.
- Aprila ;astna ob;anka Ljudmila Jeraj

skupaj z \upanom Branetom
Podbor[kom polo\i temeljno plo[;o za
nov vrtec.

- Nadaljujejo se gradbena dela, vrtec
dobiva kon;no podobo.

- Novembra svetniki soglasno podprejo
preimenovanje Vrtca Vodice v Vrtec
{kratek Svit Vodice.

Leto 2005
- 1. april - dobimo uporabno dovoljenje.
- 2. april - vrtec blagoslovi nad[kof ,

msgr. Alojz Uran.
- 4. april - vrtec {kratek Svit napolnijo

otro[ki glasovi, odprtih je [est 
oddelkov, od tega en jasli;ni.

- 17. junij - uradno odprtje vrtca , \upan
Brane Podbor[ek skupaj z ravnateljico
Tatjano Bizant in ministrom za [olstvo
Milanom Zverom posadi lipo in uradno
odpre vrtec {kratka Svita.

- Vrtec deluje na treh lokacijah> [est
moderno opremljenih oddelkov v
Vodicah, od tega en jasli;ni, en 
oddelek v Utiku in en oddelek na
Skaru;ni.

- V naslednjem [olskem letu bo Vrtec
{kratek Svit v Vodicah obiskovalo 160,
v Utiku 21 in na Skaru;ni  30 otrok.
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